
BYd, Türkiye'de 1 milyar dolar-
lık bir yatırımla elektrikli ve şarj

edilebilir hibrit otomobiller üretmek
üzere bir fabrika kurma kararı
almıştı. Manisa Organize Sanayi
Bölgesi'nde inşa edilmesi ve
2026'nın sonunda üretime başla-
ması hedeflenen tesis 5 bin kişiye
doğrudan istihdam sağlayacak.
Çinli otomotiv devi BYD, yatırım
kararı sonrası resmi olarak şirket
kurdu. Çinli üreticinin kurduğu
Manisa merkezli şirketin unvanı
“BYD Turkey Otomotiv Limited Şir-
keti” olarak açıklandı. İlk
müdürünün de atamasını yapan
BYD, Manisa’da kuracağı fabrika
için çalışmalarını hız kesmeden
sürdürüyor. “BYD Turkey Otomo-
tiv” adıyla karşımıza çıkan BYD,
Avrupa araç satışından sorumlu
Shu Youxing’i şirketin müdürü
olarak atadı.

BYD MAnİSA ÇALIşMALArInI HIZLAnDIrDI

Manİsa Büyükşehir Belediye Başkanı Ferdi Zeyrek,
Manisa’ya dair yeni dönem yol haritasını ve hizmet poli-

tikasını paylaştığı toplantının ardından gazetecilerin soru-
larına yanıt verdi. Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Abdulkadir
Uraloğlu’nun katılımıyla temeli atılan Gediz Kavşağıyla ilgili
sorulan soruya cevap veren Başkan Zeyrek, bu projenin
Manisa için hayati önem taşıdığı belirtti. “Bu kavşağın yapıl-
ması Manisam için olmazsa olmaz olan bir şeydir” diyen
Zeyrek, projenin bir an önce hayata geçmesi için belediye
olarak tüm gerekli adımları atacaklarını ifade etti.

MAnİSA’nIn KAnAYAn YArALArInDAn Bİrİ HALİne GeLMİşTİ

YunuseMre Belediyesi, Halkla İl-
işkiler Müdürlüğü bünyesinde kuru-

lan istihdam ofisi aracılığı ile işveren
ile işçiyi bir araya getiriyor. Birebir ve
grup görüşmelerin gerçekleştirildiği
toplantılar ile üreten Yunusemre’ye
önemli bir katkı sunuluyor. 

Manİsa Ziraat Odaları İl Koordinasyon Ku-
rulu Ortak basın açıklaması düzenleyerek

salçalık domateste geçtiğimiz yıl getirilen ihracat
yasağının kaldırılmasını istedi. Salça fab-
rikalarıyla 3,5 TL sözleşme imzalanmasına rağ-
men fabrikaların domatesi 1,7 TL'den aldığını
kaydeden başkanlar üretim fazlası domateslerin

tarlada kalması yerine sosyal yardım alan vatan-
daşlara hükümet tarafından dağıtılmasını talep
etti. Geçtiğimiz yıl ihracat yasağı getirilen ürün-
lerden biri olan salçada ihracat yasağı devam
ederken bu yıl salçalık domateste yaşanan üre-
tim fazlası hem fiyatların düşmesine hem de
ürünün tarlada kalmasına neden oldu. 

Manİsa İl İstihdam
ve Mesleki Eğitim Ku-

rulu'nun 2024 yılı 3.
Olağan Toplantısı, Vali
Enver Ünlü'nün başkan-
lığında gerçekleştirildi.
Toplantıda, yılın ilk altı
ayında kamu ve özel
sektörde toplam 15.828
kişinin işe yerleştirildiği
açıklandı.
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Çinli otomotiv devi BYD, Manisa Organize Sanayi Bölgesi'nde inşa
edilmesi ve 2026'nın sonunda üretime başlaması hedeflenen tesis

yatırımı sonrası resmi olarak şirket kurdu.

Çinli otomotiv devi BYD, Manisa Organize Sanayi Bölgesi'nde inşa
edilmesi ve 2026'nın sonunda üretime başlaması hedeflenen tesis

yatırımı sonrası resmi olarak şirket kurdu.

BYD MAniSA’DA 
şirKeT KUrDU!

Manisa’da 15 bin 828
kişiye iş bulundu!
Manisa’da 15 bin 828
kişiye iş bulundu!

Gediz Kavşağı projesinden haber var!
Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Ferdi Zeyrek, Ulaştırma ve
Altyapı Bakanı Abdulkadir Uraloğlu’nun katılımıyla temeli atılan Gediz
Kavşağı projesinin akıbetiyle ilgili açıklamalarda bulundu

Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Ferdi Zeyrek, Ulaştırma ve
Altyapı Bakanı Abdulkadir Uraloğlu’nun katılımıyla temeli atılan Gediz
Kavşağı projesinin akıbetiyle ilgili açıklamalarda bulundu

Domatesin acı yolculuğu: 
Tarlada 1,7 TL pazarda 15 TL

Yunusemre’de işçi
ve işveren buluştu

Saruhanlı’ya halı 
saha ve sosyal tesis

saruhanlı Belediyesi, ilçe
halkına yeni sosyal alanlar

kazandırmaya devam ediyor.
Belediye Başkanı Ekrem Cıllı, Az-
imli Mahallesi'nde çocuklar ve
gençler için inşa edilen halı sahanın
çevre düzenlemesi çalışmalarının
devam ettiğini belirtti. 

Manİsa'da mobilyalara plastik
ayak üreten bir fabrikada sigor-

tadan çıkan kıvılcım sonrası başlayan
yangın fabrikayı kullanılamaz hale ge-
tirildi. 25 kişinin çalıştığı fabrika iş yeri
sahibi tarafından hemen boşaltıldı.

Plastik 
fabrikası 

yandı!

Abartıya 1 milyon  
494 bin TL ceza

Manİsa İl Emniyet Müdürlüğü
Trafik Denetleme Şube Müdürlüğü

tarafından abartı egzoz ve yüksek ses
çıkaran araçlara yönelik gerçekleştir-
ilen denetimlerde, 1 milyon 494 bin
811 TL idari para cezası kesilirken, 94
araç trafikten men edildi.  3’te

6’da
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MANİsA genelinde yapıla-
cak spor müsabakalarının gü-
venli bir şekilde yapılabilmesi
için alınacak olan güvenlik
tedbirlerinin değerlendirildiği İl
Spor Güvenlik Kurulu Toplan-
tısı, Vali Enver Ünlü başkanlı-
ğında gerçekleştirildi.

Şehzadeler Kaymakamlığı
Toplantı Salonunda yapılan
toplantıya Vali Enver Ünlü’nün
yanı sıra Vali Yardımcısı Mus-
tafa Yıldız, İl Jandarma Komu-
tanı Tuğgeneral Zafer Tombul,
Gençlik ve Spor İl Müdürü
Yunus Öztürk ve kurul üyeleri

katıldı.
Spor müsabakalarındaki

güvenlik protokollerinin gün-
cellenmesi, stadyum ve spor
alanlarında alınacak güvenlik
önlemleri ve acil durum plan-
larının gözden geçirilmesi ko-
nularının görüşüldüğü
toplantıda ayrıca, spor etkin-
likleri sırasında yaşanabilecek
güvenlik sorunlarına karşı ön-
leyici tedbirlerin uygulanması
ve tüm güvenlik birimlerinin
koordineli çalışması için yapı-
lacak çalışmalar değerlendi-
rildi.

Vali Enver Ünlü, toplantıda
yaptığı konuşmada “Spor et-
kinliklerinin sağlıklı ve güvenli
bir şekilde gerçekleştirilmesi
hem sporcular hem de seyirci-
ler için son derece önemlidir.
Güvenlik tedbirlerimizi en üst
düzeye çıkararak, ilimizdeki
spor organizasyonlarının so-
runsuz geçmesini sağlayaca-
ğız” dedi.

Toplantı, spor sezonunun
huzurlu bir şekilde geçmesi
için katılımcıların öneri ve gö-
rüşlerinin değerlendirilmesi ile
sona erdi. Haber Merkezi

Manisa Valisi Enver Ünlü başkanlığında İl Spor Güvenlik Kurulu Toplantısı yapıldı

Sporda güvenlik üst düzeye çıkıyor!

TurguTlu Belediyesinin
okul öncesi eğitimi ve üç öğün
beslenme programını ücretsiz
vererek Türkiye’de bir ilke imza
attığı Çocuk Kültür Merkezle-
rinde eğitim gören öğrenciler
‘İlk Havuzum’ projesi ile sıcak
yaz günlerinde havuzla tanıştı.   

Turgutlu Belediyesinin imza
projeleri arasında yer alan Mus-
tafa Kemal Mahallesi ile Albay-
rak Mahallesi Çocuk Kültür
Sanat Merkezlerinde eğitim
gören minik öğrenciler, geçen
yıl hayata geçirilen “İlk Havu-
zum” projesi ile yüzmenin key-

fini çıkardılar. Turgutlu Beledi-
yesi tarafından düzenlenen
proje kapsamında Çocuk Kül-
tür Sanat Merkezlerinde eğitim
gören çocuklara, alanlarında
uzman eğitmenler tarafından
su sporları ve yüzme teknikleri
ile ilgili bilgi verildi. Çocuklar

kendileri için ayrılan özel bö-
lümde hem öğrendiklerini uy-
gulama imkanı buldular hem de
gönüllerince bir gün geçirdiler. 

“EVlATlArIMIZI 
KAlİTElİ EĞİTİM İlE

TANIŞTIrMAYA 
DEVAM EDECEĞİZ”

Turgutlu Belediye Başkanı
Çetin Akın, “Sunduğumuz im-
kanlarla Türkiye’ye örnek olan
Çocuk Kültür Sanat Merkezleri-
mizde eğitim gören minikleri-
mizi havuzla tanıştırdık.
Evlatlarımız sıcak yaz günle-
rinde gayet keyifli vakit geçirdi.
Hem eğlendiler hem de yüzme
branşı ile ilgili bilgileri öğrendi-
ler. ‘Bu şehrin çocukları eşit
olana dek çalışmaya devam
edeceğimizin sözünü vermiştik’
bu sözü tutmanın haklı guru-

runu ve mutluluğunu ayrıca ya-
şıyoruz. Çocuk Kültür Sanat
Merkezlerimizin sayısını arttır-

maya, evlatlarımızı kaliteli eği-
tim ile tanıştırmaya devam ede-
ceğiz” dedi.  İHA

Turgutlulu çocuklar yazın 
sıcağını havuzda hafifletti   
Turgutlulu çocuklar yazın 
sıcağını havuzda hafifletti   
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İl ve içe merkezlerinde 
3 günlük hava tahmini

HAVA DURUMU SAYFA

0236 239 36 41

EKİN ECZANESİ
0236 239 36 00

ŞENGÜL ECZANESİ 

ŞENKAL ECZANESİ 

0236 211 35 69

0236 231 10 07

NÖBETÇİ 
ECZANELER
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BULVAR ECZANESİ 
1834 - Britanya İmparatorluğu'nda kölelik kaldırıldı.
1840 - Ceride-i Havadis gazetesinin ilk sayısı basıldı.
1876 - Colorado, 38. eyalet olarak ABD'ne kabul edildi.
1894 - Çin-Japon Savaşı: Japon İmparatorluğu, Kore için Çin'e savaş açtı.
1900 - Almanya'nın futbol kulübü olan Borussia Mönchengladbach kuruldu.
1914 - Alman İmparatorluğu, Rus İmparatorluğu'na savaş ilan etti.
1926 - İtalya futbol kulübü olan SSC Napoli kuruldu.
1933 - İstanbul Üniversitesi kuruldu.
1936 - Berlin Olimpiyatları, Adolf Hitler tarafından başlatıldı.
1941 - ABD ordusu için tasarlanmış hafif arazi aracı olan Jeep'lerden (Cip) ilki üretildi.
1950 - Türkiye, NATO’ya başvurdu.
2014 - İstanbul Sözleşmesi yürürlüğe girdi.

GÜNÜN OLAYI

Abartıya 1 milyon 494 bin TL ceza!
MAnİsA İl Emniyet Müdür-

lüğü Trafik Denetleme Şube
Müdürlüğü ve ilçe trafik birim-
leri tarafından abartı egzoz ve
yüksek ses çıkaran araçlara
yönelik gerçekleştirilen dene-
timlerde, kusurlu görülen araç
ve sürücülerine 1 milyon 494
bin 811 TL idari para cezası
kesilirken, 94 araç trafikten
men edildi.  

Manisa İl Emniyet Müdür-
lüğü Trafik Denetleme Şube
Müdürlüğü ve ilçe trafik birim-
lerince 23-29 Temmuz tarihleri
arasında; 31 ekip 56 persone-

lin katılımıyla abartı egzoz ve
yüksek ses çıkaran araçlara
yönelik denetim yapıldı. 

Denetimlerde 2 bin 225
araç ve sürücüsü kontrol
edildi. 

20 araca abartı egzozdan,
56 araca yüksek sesten ve
399 araç ve sürücüsüne de
diğer kusurlardan 1 milyon
494 bin 811 TL idari para ce-
zası uygulandı. 

94 aracın trafikten men
edildiği uygulamaların aralıksız
devam edeceği vurulandı.
İHA

15 yıldır yaşadığı zeytinlikte can verdi
MAnİsA'nın Yunusemre il-

çesinde bir kişi tek başına ça-
dırda yaşadığı tarlada ölü
bulundu. Ölü bulunan 64 yaşın-
daki şahsın 15 yıl önce eşinden
boşanarak arkadaşına ait zey-
tinliğe kurduğu çadırda yaşa-
mını sürdürdüğü öğrenildi.
Olay, Manisa'nın Yunusemre il-
çesine bağlı Muradiye Mahalle-
si'nde meydana geldi. Edinilen
bilgiye göre, 15 yıl önce eşin-
den boşandığı öğrenilen ve ya-
nına kimseyi istemeyen
Mustafa Y., arkadaşlarına ait

zeytinliğe çadır kurarak burada
yaşamaya başladı.

Defalarca hastaneye götü-
rülen ve sahip çıkmaya çalışılan
2 çocuk sahibi Y., 15 yıl bo-
yunca derme çatma çadırda
yaşamını sürdürdü. Kendisin-
den haber alınamaması üzerine
zeytinliğe gelen yakınları yaşlı
adamı hareketsiz yatarken
buldu.

Haber verilmesi üzerine
bölgeye jandarma ve sağlık
ekipleri sevk edilirken sağlık
ekiplerinin yaptığı incelemede

Mustafa Y.'nin hayatını kaybet-
tiği belirlendi. Yaklaşık 4 gün
önce öldüğü belirlenen talihsiz
adamın cansız bedeni olay ye-

rinde yapılan incelemenin ar-
dından İzmir Adli Tıp Kurumuna
sevk edildi. Olayla ilgili soruş-
turma başlatıldı. İHA

MAnİsA'nın Turgutlu ilçe-
sinde meydana gelen olayda
yolcu treninin çarptığı 2 kardeş
yaralandı. Edinilen bilgiye göre
Turgutlu ilçesinde TCDD'ye ait
İzmir-Konya seferini yapan
yolcu treni, Albayrak Mahallesi
Hatboyu Sokak yanında Tur-
gutlu Tren Garı'nı yaklaşık 1 ki-
lometre geçtikten sonra tren
yolu kenarında bulunan 2 kişiye
çarptı. Bölgede bulunan vatan-
daşların haber vermesi üzerine
bölgeye itfaiye, sağlık, polis ve

jandarma ekipleri sevk edildi.
Kazada trenin çarptığı Cumali
Ş. (19) ile Şahin Ş. (32) yara-
landı. Turgutlu Devlet Hastane-
sine kaldırılan yaralıların hayati
tehlikelerinin bulunmadığı öğre-
nilirken, olayla ilgili olarak emni-
yet ekipleri soruşturma başlattı.
İHA

Manisa’da yolcu treni
2 kardeşe çarptı
Manisa’da yolcu treni
2 kardeşe çarptı

Şüpheli şahsın üzerinden 
kokain çıktı 

MAnİsA'nın Akhisar ilçe-
sinde gerçekleştirilen emniyet
uygulamasında, şüphe üzerine
durdurulan şahsın üzerinden 3
parça halinde kokain maddesi
ve sentetik uyuşturucu haplar
çıktı. Akhisar Cumhuriyet Baş-
savcılığı koordinasyonunda Ak-
hisar İlçe Emniyet Müdürlüğü
ekipleri tarafından Hacıishak

Mahallesi'nde şok asayiş uygu-
laması yapıldı. Uygulama sıra-
sında durumundan
şüphelenilerek durdurulan K.D.
isimli şahsın üzerinde 3 parça
halinde kokain maddesi ve 6
adet sentetik hap ele geçirildi.
Şüphelinin ikametinde yapılan
aramalarda ise 14 tablet şek-
linde toplamda 213 adet sente-
tik hap, 2 adet tabanca ve
muhtelif fişekler ele geçirildi.
Gözaltına alınan şüpheli K.D.
hakkında adli işlem başlatıldı.
İHA

Turgutlu'da tarım arazisi yandı
MAnİsA'nın Turgutlu ilçe-

sinde tarım arazisinde çıkan
yangın, ekiplerin müdahalesiyle
söndürüldü.

Irlamaz Mahallesi yakının-
daki tarım arazisinde henüz be-
lirlenemeyen nedenle yangın
çıktı. İhbar üzerine bölgeye
Orman Bölge Müdürlüğü ve it-
faiye ekipleri sevk edildi. 

Yangına 3 arazöz, 2 ilk mü-
dahale aracı, 4 itfaiye aracı ve

16 personeli ile müdahale
edildi. Mahalle sakinleri de yan-
gını söndürme çalışmalarına
destek verdi. Söndürülen yan-
gında, bölgedeki bazı zeytin
ağaçları zarar gördü. İHA

3 ilçede uyuşturucuya geçit yok!   
Manisa İl Jandarma Komu-

tanlığına bağlı ekipler tarafın-
dan Akhisar, Alaşehir ve Sarıgöl
ilçelerinde yapılan uyuşturucu
operasyonlarında çok sayıda
uyuşturucu madde ile birlikte 2
şüpheli yakalandı. 

Uyuşturucu ile mücadele
kapsamında Alaşehir, Akhisar
ve Sarıgöl İlçe Jandarma Ko-
mutanlıkları tarafından yapılan

narkotik operasyonlarında;
1.574 gram esrar, 253 adet ex-
tacy, 46 adet sentetik hap, 3
adet uyuşturucu madde içme
aparatı, 36 adet kenevir bitkisi
ele geçirildi. uça konu malze-
melerle yakalanan 2 şüpheli
şahsın, Cumhuriyet Savcılıkları-
nın talimatıyla gözaltına alına-
rak haklarında adli işlemlere
başlandığı bildirildi. İHA
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Cansu MERİÇ
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Manisa Ziraat Odaları İl
Koordinasyon Kurulu Ortak
basın açıklaması düzenleyerek
salçalık domateste geçtiğimiz
yıl getirilen ihracat yasağının
kaldırılmasını istedi. Salça fab-
rikalarıyla 3,5 TL sözleşme im-
zalanmasına rağmen
fabrikaların domatesi 1,7
TL'den aldığını kaydeden baş-
kanlar üretim fazlası domates-
lerin tarlada kalması yerine
sosyal yardım alan vatandaş-
lara hükümet tarafından dağıtıl-
masını talep etti.

Geçtiğimiz yıl ihracat yasağı
getirilen ürünlerden biri olan
salçada ihracat yasağı devam
ederken bu yıl salçalık doma-
teste yaşanan üretim fazlası
hem fiyatların düşmesine hem
de ürünün tarlada kalmasına
neden oldu. Manisa'daki ziraat
odaları başkanları Manisa Şeh-

zadeler Ziraat Odasında bir
araya gelerek yaşanan sorun
ve çözüm önerileri hakkında
açıklamada bulundu.

"aCil ÇÖzüM
BekliyOrUz"

Manisa Ziraat Odaları İl
Koordinasyon Kurulu adına
açıklama yapan Manisa Şeh-
zadeler Ziraat Odası Başkanı
Hüseyin Altındağ, "İçinde bu-
lunduğumuz mevsim itibariyle
yaşadığımız hasat döneminde
bütün tarım ürünlerinde çiftçi-
miz zarar etmektedir. Son yıl-
ların en kötü hasat dönemini
yaşamamızın sebebi yanlış
tarım politikalarıdır. Yetiştirdi-
ğimiz ürünlerin fiyatı yükseldi-
ğinde ihracat yasaklanıyor
yada ithal ediliyor. Üreticileri-
mizle birlikte tarım ürünlerini
işleyen, ihraç eden fabrika-
larda iflas ediyor. Buğday,

pamuk ve mısır gibi ürünlere
verilen prim düşük olduğu için
çiftçimiz ekemiyor. Bu ürünleri
dışarıdan ithal ederken ihtiyaç
fazlası yetiştirdiğimiz doma-
tes, biber, kavun ve karpuz
gibi ürünler tarlada kalıyor. Bu
şartlar iyileştirilmezse çiftçile-
rimiz üretemez, tarlasını trak-
törünü satmak zorunda kalır.
Özellikle salçalık domateste
acil çözüm bulunmalıdır. Tarım
ve Orman Bakanlığı ile salça
fabrikaları arasında acilen
çözüm odaklı tedbirlerin alın-
masını temenni ediyoruz" dedi.

dOMaTes TarlalarInI 
sürüyOrlar

Salçalık domateste yaşanan
sıkıntının en büyük nedeninin
geçen sene getirilen ihracat ya-
sağı olduğuna dikkat çeken Al-
tındağ, ihracat yasağı
nedeniyle bugün salça fabrika-

larının elinde geçtiğimiz yıldan
kalan salçalar olduğunu ve
kapasitelerinin dörtte biriyle ça-
lıştıklarını anlattı. 3,5 TL'den
salça fabrikaları ile sözleşme
yapmalarına rağmen
fabrikaların ürün
fazlası nede-
niyle doma-
tesi tarlada
1,7 TL'den
aldığını
kaydeden
Altındağ
bu durum
yüzünden
birçok do-
mates üreti-
cisinin
tarlarını sürmek
zorunda kaldığını
da sözlerine ekledi.

Turgutlu Ziraat Odası Baş-
kanı Abdullah Şenol da üretim

planlamalarının tüm paydaşla-
rın içinde olduğu bir kurul tara-
fından yapılması gerektiğini ve
katma değeri yüksek olan
ürünlere yönlendirme yapılması

gerektiğini söyledi.
Saruhanlı Ziraat
Odası Başkanı Ay-

doğan Okur da
üretimin yılba-
şında planlı
olarak yapıl-
masının hem
üreticiyi hem
de ülkeyi re-
faha kavuştu-

racağını ifade
etti.

Gölmarmara
Ziraat Odası Baş-

kanı Erdal Ziyan ise
geçtiğimiz yıl zeytinyağına da

ihracat yasağı getirilmesi nede-
niyle dünyada zeytinyağı fiyatı

artarken Türkiye'de düştüğünü
ve ihracat yasağının kaldırılarak
hem ülkenin hem de üreticinin
kazanmasının önünün açılması
gerektiğini söyledi.

"üreTiM fazlasI
dOMaTesler ihTiyaÇ 

sahiBi vaTandaŞlara 
dağITIlsIn"

Kırkağaç Ziraat Odası Baş-
kanı Emin Özarı da tüm tarım-
sal STK'larla işbirliği yapılması
gerektiğini söyledi. Üretim faz-
lası domatesin 3,5 TL'ye söz-
leşme olmasına rağmen 1,7
TL'ye fabrikaların aldığını ve
pazarda üreticinin 15 TL'ye al-
dığını söyledi. Bu sorunun çö-
zümü için hükümete çağrı
yapan Özarı, sosyal yardım
desteği alan 4 milyon 300 bin
aileye bu domateslerin üretici-
den alınarak dağıtılması tekli-
finde bulundu. iha

Manisalı domates üreticileri geçen sene salça ihracatına getirilen yasağın kaldırılmasını istedi… 
Üretim fazlası domateslerin tarlada heba olması yerine vatandaşlara dağıtılması talebinde bulundu

Domatesin acı yolculuğu: 
Tarlada 1,7 TL pazarda 15 TL

Türkiye Sulama Koope-
ratifleri Merkez Birliği (TÜS-
KOOP-BİR) Ankara’da bir
otelde gerçekleşen olağan
genel kurulunda Genel Başkan
Halis Uysal ile 3 yıl daha
devam edecek. Divan başkanlı-
ğına ise Ali Atal, Başkan yar-
dımcılığına Hamza bal, kâtip
Üyeliğe Bayram Karataş se-
çildi. 

1163 sayılı kanunla 1969 yı-
lında çıkan ve Türkiye'de
1970'te ilk sulama Koopera-

tifi’nin doğmuş olduğu Ma-
nisa’nın Akhisar ilçesi Beyoba
Kasabasına kurulan ve yine
aynı yasayla 26 bölge Birliği
2500 sulama Kooperatifi ve 1
milyon 800 bin ortağı bir araya
getirerek Türkiye Sulama Koo-
peratifleri Merkez Birliğini kuran
Genel Başkan Halis Uysal 3 yıl
daha başkanlık görevine
devam edecek. 

Halis Uysal, yaptığı konuş-
mada ilkokulda ve ortaokulda
kooperatifçilik kolu seçildiğini,
gittiği üniversitede mezuniyet
tezinin kooperatifçilik oldu-

ğunu söyledi. Uysal, suyun
yaşam için çok önemli oldu-
ğunu belirterek, sulama koo-
peratiflerini kurup hayata
geçirerek ve bunların ülkemize
adına hayırlı olmasını diledi.

Uysal, Kooperatiflerin sıkın-
tılarını giderecek yüzde 50 hi-
belerin tekrar verilmesi için
çalışacağı ile ilgili bakanlar ve
yetkililer ile konuşulduğunu
gerekirse konuyu Türkiye
Büyük Millet Meclisine getir-
mek için çalışmalar yapıldığını
söyledi. Uysal, tarımsal sula-
mada en büyük girdilerinin

elektrik olduğunu kaydederek
Türkiye'de 2013 yılında Ticaret
Bakanlığı ile ilk güneş enerjisi
kooperatifini kurduklarını ve bu
konudaki çalışmaların devam
ettirildiğini açıkladı. Uysal,
“Ekonomik sorunlar çözülebilir
siyasi istikrarsızlıklar giderilebi-
lir hatta dünya üzerindeki
devam eden savaşlar da bite-
bilir fakat duyarsız kalınan
çevre zamanla hepimizin so-
nunu hazırlayacaktır. Sözlerimi
Hz Mevlana'nın "Su gibi dü-
ğümsüz olun" sözüyle tamam-
lıyorum” dedi. 

Türkiye Sulama Kooperatifleri Merkez Birliği 
Halis Uysal ile 3 yıl daha devam edecek 

Şehzadeler Belediyesi,
yeşil alanları koruma ve artırma
amacıyla çalışmalarına devam
ediyor. Belediye ekipleri, yeşil
alanlarda çalışma gerçekleş-
tirdi.

Şehzadeler Belediyesi, ge-
leceğe daha yeşil ve güzel bir
şehir bırakmak adına çalışma-
larını titizlikle sürdürüyor. Bele-
diyenin yaptığı bakım
sayesinde parklar ve bahçeler

pırıl pırıl bir görünüm kazanır-
ken, tüm vatandaşlar güzel ha-
vaların keyfini çıkarmaya davet
ediliyor. Şehzadeler Belediye
Başkanı Gülşah Durbay, çev-
reyi koruma ve gelecek nesil-
lere daha yeşil bir dünya
bırakma hedefleri doğrultu-
sunda çalıştıklarını belirtti. Baş-
kan Durbay, "Ekiplerimiz
ilçemizin dört bir yanında
yeşil alan düzen-
leme, bakım ve
onarım çalış-
malarına
devam edi-
yor. Çevre-
mizi ancak
hep birlikte
gereken
özeni gös-
tererek koru-
yabiliriz.
Unutmayalım ki
en güzel temizlik, en
başta kirletmemektir. Parkla-
rımızı, bahçelerimizi temiz tu-

tarsak ve
buralar-
daki ekip-
manlara
zarar ver-
mezsek,

yeşili koru-
yarak hep bir-

likte çok güzel
bir çevreye sahip

oluruz.” şeklinde konuştu.
haber Merkezi

Şehzadeler’de yeşil alan çalışması!Şehzadeler’de yeşil alan çalışması!
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DÜZELTME İLANI
MPLS VPN, METRO ETHERNET İNTERNET VE 

GÜVENLİK HİZMETLERİ ALINACAKTIR
MANİSA BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ BİLGİ İŞLEM

DAİRESİ BAŞKANLIĞI
“MPLS VPN, METRO ETHERNET İNTERNET VE GÜVENLİK HİZMETLERİ 
ALINACAKTIR” ihale edileceği ilan edilmiştir. Ancak 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 26
ncı maddesine göre aşağıdaki hususlarda , düzeltme ilanı yayımlanmasına karar verilmiştir.
Tekliflerin hazırlanması ve sunulmasında düzeltilen maddelerin esas alınması 
gerekmektedir.
İhale Kayıt Numarası : 2024/919948
1- İdarenin
a) Adresi : LALELİ MAHALLESİ MİMAR SİNA 

BULVARI NO: 242/A 
YUNUSEMRE/MANİSA

b) Telefon ve faks numarası : 2362314580 -
c) Elektronik posta adresi : ihale@manisa.bel.tr
ç) Ön yeterlik/İhale dokümanının 
görülebileceği internet adresi : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-Düzeltmeye Konu İlanın Yayımlandığı
a) Kamu İhale Bülteninin tarih ve sayısı : 23.07.2024 - 5160
b) Gazetenin adı ve tarihi (yayımlanmış ise) : -
3- Düzeltilen [madde/maddeler ] şunlardır
İhale ilanının ;
15. Diğer hususlar:
Aşırı düşük teklif değerlendirme yöntemi : "Sınır değerin altında teklif sunan isteklilerin
teklifleri açıklama istenilmeksizin reddedilecektir." ibaresi "Teklifi sınır değerin altında
kalan isteklilerden Kanunun 38 inci maddesine göre açıklama istenecektir." olarak 
düzeltilmiştir.

Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr’de Basın: 2068408

Manisa İl İstihdam ve
Mesleki Eğitim Kurulu'nun
2024 yılı 3. Olağan Toplantısı,
Vali Enver Ünlü'nün başkanlı-
ğında gerçekleştirildi. Toplan-
tıda, yılın ilk altı ayında kamu ve
özel sektörde toplam 15.828
kişinin işe yerleştirildiği açık-
landı.

Manisa İl İstihdam ve Mes-
leki Eğitim Kurulu 2024 yılı 3.
Olağan Toplantısı Vali Enver
Ünlü başkanlığında kurul üyele-
rinin katılımıyla gerçekleştirildi.

Toplantıda yılın ilk altı aylık dö-
neminde kamu ve özel sek-
törde 15 bin 828 kişinin işe
yerleştirildiği kaydedildi.

Vali Enver Ünlü başkanlı-
ğında Manisa İl İstihdam ve
Mesleki Eğitim Kurulu 2024 yılı
3. Olağan Toplantısı gerçekleş-
tirildi. 

Valilik Brifing Salonunda
gerçekleştirilen toplantının açı-
lış konuşmasını yapan Vali
Enver Ünlü, toplantının il düze-
yinde istihdam ve mesleki eği-

tim politikalarının oluşturulması,
istihdamı koruyucu, geliştirici
ve işsizliği önleyici tedbirler ile
uygulanacak aktif işgücü prog-
ramlarının belirlenmesi, istih-
dam etkinliklerinin ve mesleki
eğitim uygulamalarının izlen-
mesi ve değerlendirilmesine
yönelik çalışmaları kapsadığını
ifade etti.

Toplantıda Manisa Çalışma
ve İş Kurumu İl Müdürü Günseli
Tufan, kurumun 2024 yılı Ocak-
Haziran dönemi faaliyetleri hak-

kında kurul üyelerine sunum
eşliğinde bilgi verdi. 

KaMu Ve ÖZel 
seKTÖrDe 15 Bin 828 

KiŞi iŞe YerleŞTirilDi
2024 yılı Ocak-Haziran dö-

nemi itibariyle Manisa Çalışma
ve İş Kurumu İl Müdürlüğü ta-
rafından iş ve meslek danış-
manlığı hizmetleri kapsamında
37 bin 535 kişiye bireysel da-
nışmanlık hizmeti verildiği, 7
bin 742 işyeri ziyareti gerçek-
leştirildiği, kamu ve özel sek-
törde toplam 15 bin 828 kişinin
işe yerleştirildiği bilgisi verildi.

Yine aynı dönemde iş ku-
lübü iş ve meslek danışmanları
tarafından 35 grupta 494 kişiye
özgeçmiş hazırlama, mülakat
teknikleri, iş arama kanalları
hakkında eğitimler düzenlen-
diği, meslek danışmanlığı faali-
yetleri kapsamında 121 eğitim
kurumunun ziyaret edildiği, 9
bin 537 kişiye eğitim verildiği
kaydedildi. Ayrıca Kadın İstih-
damı İçin Pozitif Ayrımcılık
(KİPAP) Projesi kapsamında 23
firma ile protokol imzalandığı

ve 57 kişinin bu projeden fay-
dalandığı aktarıldı. 

10 MilYOn Tl’Ye YaKın 
DesTeK saĞlanDı 

Kurumun İşbaşı Eğitim
Programları kapsamında 51
programın açıldığı, 152 kişinin
söz konusu programlar kapsa-
mında işbaşında yetişmesi ve
meslek edinmesinin sağlandığı,
katılımcı zaruri gider ödemesi
ve genel sağlık sigorta primle-
rinin karşılanması kapsamında
9 milyon 949 bin 905,90 TL.
destek sağlandığı ifade edildi.
İşsizlik ödeneğinden ise 6 bin
32 kişinin yararlandığı belir-
tildi.

Çalışma ve Sosyal Güven-
lik Bakanlığı ile Milli Eğitim Ba-
kanlığı arasında, “Mesleki ve
Teknik Anadolu Lisesi Mezun-
larına Sağlanan Teşvikler ve
Öğrencilere Yönelik Devlet
Katkıları” temalı iş birliği pro-
tokolü sonrası söz konusu
protokolün sahaya etkin bir
şekilde yansıtılması amacıyla
Manisa Çalışma ve İş Kurumu
İl Müdürlüğü ile İl Milli Eğitim

Müdürlüğü arasında iş birliği
protokolü imzalandığı belirtildi.

Toplantıda Manisa İl Milli
Eğitim Müdürü Mehmet Uğu-
relli tarafından çeşitli eğitim
kurumlarına ve eğitim prog-
ramlarına dönük süreçler, ya-
pılan iş ve işlemler hakkında
sunum gerçekleştirildi. Top-
lantıda eğitim ve istihdam iliş-
kisi bağlamında mesleki ve
teknik liselerden mezun olan
öğrencilerin daha nitelikli ye-
tiştirilmesi ve mezuniyet son-
rası kendi alanlarında
istihdama katılmaları ile ilgili
hususlarda bilgi paylaşımında
bulunuldu. 

Aile Sosyal Hizmetler İl
Müdürlüğü adına ŞÖNİM Ku-
ruluş Müdür V. Cemile Erkara
tarafından yapılan sunumda
ise kurul üyelerine ‘Toplumsal
Cinsiyet Eşitliği’ konusunda
bilgilendirme yapıldı.

Toplantı ilgili hususlarda
bilgi alışverişinde bulunulması
ve diğer gündem maddelerinin
görüşülmesi ile sona erdi.
Haber Merkezi

Manisa’da 15 bin 828 kişiye iş bulundu!

YunuseMre Belediyesi,
bünyesinde faaliyet gösteren
istihdam ofisi aracılığı ile işve-
renler ile iş arayan vatandaşları
bir araya getiriyor. 

Sosyal belediyecilik örnek-
leri ile halkın önemli ihtiyaçlarını
karşılayan Yunusemre Beledi-
yesi, Halkla İlişkiler Müdürlüğü

bünyesinde ku-
rulan istihdam
ofisi aracılığı ile
işveren ile işçiyi
bir araya getiri-
yor. Birebir ve
grup görüşmelerin
gerçekleştirildiği top-
lantılar ile üreten Yunu-

semre’ye önemli bir katkı sunu-
luyor. 

İstihdam ofisi tarafından işçi
ve işvereni buluşturan toplantı
Yunusemre Belediyesi Encü-
men Salonu’nda gerçekleşti-
rildi. Toplantıya Yunusemre
Belediye Başkan Yardımcısı
Emine Özge Arslan, Kartons

Ambalaj Anonim Şirketi
yetkilisi Serap

Haktanır ve iş
arayan vatan-
daşlar katıldı.
İşçi ve işve-
reni bir araya
getirerek iş-
sizliğin azal-

tılmasında ve
üretimin artırıl-

ması için ellerin-
den geleni

yaptıklarını belirten Yunu-

semre Belediye Başkanı Semih
Balaban, konu ile ilgili olarak
yaptığı açıklamada şu ifadelere
yer verdi; “Göreve geldiğimiz
günden bu yana halkımızın
sorunlarını önemsiyor, ve çö-
zümü için var gücümüzle çalı-
şıyoruz. İlk günden bu yana

halkımızın bizden en önemli
isteklerinin başında iş geli-
yordu. Bizim bir sloganımız
var. ‘Gecelerinde aç yatılma-
yan, gündüzlerinde işsiz dola-
şılmayan Yunusemre’yi hep
birlikte oluşturacağız.’ İşsizli-
ğin olmadığı, çocukların mutlu

olduğu, evlerde tencerelerin
kaynadığı bir Yunusemre için
istihdam ofisimiz de önemli bir
görevi yerine getiriyor. Mutlu
Yunusemre için halkımızın
mutluluğuna öncelik vermeye
devam edeceğiz.”  

Haber Merkezi

Yunusemre’de işçi ve işveren buluştuYunusemre’de işçi ve işveren buluştu

saliHli Belediyesi, Halk
Ekmek Fabrikası tarafından
üretilen ekmeğin satış fiya-
tında yapılan artışla ilgili bir
açıklama yaptı. 

Salihli Belediyesi, halk
ekmek fiyatlarının 7,5 TL’ye
çıkmasının ardından gelen
tepkiler nedeniyle bir açıklama
yayınladı. 

Halk Ekmek fabrikasında
üretimi gerçekleştirilen ekme-
ğin satış fiyatında maliyetler-
deki artıştan dolayı Yönetim
Kurulu kararına istinaden fiyat

artışı yapıldığı belirtilirken üre-
timinin belediye tarafından
gerçekleştirildiği ekmeğin her-
hangi bir kar amacı güdülmek-
sizin 7.5 TL’ye zararına
satıldığı öne sürüldü.

Salihli Belediyesi, artan
maliyetlere rağmen ekmeği
kar amacı gütmeden satmaya
devam ettiklerini belirtti. Halk
ekmeğin fiyatı, birçok şehirde
8-10 TL arasında değişirken,
Salihli'de 7,5 TL olarak belir-
lendi.

Bu, özellikle dar gelirli va-
tandaşlar için önemli bir des-
tek olarak görülüyor.

Belediye, halk ekmek üze-
rinden siyaset yapmaya çalı-
şanlara karşı da bir uyarıda
bulundu ve oluşan mali tab-
loyu kamuoyunun takdirine
sundu.

Salihli Belediyesi’nden ya-
pılan açıklamada, “Vatandaş-
larımızın bütçesine katkıda
bulunan Halk Ekmeğin birçok
şehirde satış fiyatı 8-10 TL’ye
yükselmişken Salihli’de 7,5
TL’ye satışa sunulmuş, fiyat
artışı olmasına rağmen soluk-
suz artan maliyetlerden dolayı
zararına satışlar devam et-
mektedir.” denildi.

Salihli Belediyesi’nden Halk Ekmek açıklaması

Manisa’nın Şehzadeler ilçe-
sinde çekilen ve WhatsApp ihbar
hattımıza gönderilen görüntüler,
sokak köpeklerinin vahşetini göz-
ler önüne serdi. 

Manisa’da çekilen görüntü-
lerde sokak köpeğinin, ölen bir
başka sokak köpeğini yediği gö-
rüldü.

Manisa’nın Şehzadeler ilçe-
sinde vatandaş tarafından çekilen

ve WhatsApp ihbar hattımıza
gönderilen görüntüler kan don-
durdu.

Daha önceden telef olan bir
sokak köpeğinin, başka bir sokak
köpeği tarafından yenildiğini gö-
rüntüleyen vatandaş, 

“Manisa Şehzadeler Beledi-
yesi… Şu hale bak. Köpek leşini
köpek yiyor. O hayvan da kötü bir
durumda. Rezil bir durumdayız,

şu hale bakın” dedi.
Daha sonrasında köpeği uzak-

laştıran vatandaş, “Duyarlı olalım
diyoruz ama şu hale bak.

Az önce köpeğin bir bunu ye-
meye kalktı. Kuduz hastalığı, her
şey bulaşabilir. Manisa Şehzade-
ler Belediyesi ilgilenmiyor. Hasta-
lık saçıyor ya, çok kötü bir durum.
Niye duyarlı olmuyorsunuz” dedi.
Haber Merkezi

Manisa’da sokak köpekleri
birbirlerini yemeye başladı
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BYD, Türkiye'de 1 milyar
dolarlık bir yatırımla elektrikli ve
şarj edilebilir hibrit otomobiller
üretmek üzere bir fabrika

kurma kararı almıştı. Manisa
Organize Sanayi Bölgesi'nde
inşa edilmesi ve 2026'nın so-
nunda üretime başlaması he-

deflenen tesis 5 bin kişiye doğ-
rudan istihdam sağlayacak.

Çinli otomotiv devi BYD,
yatırım kararı sonrası resmi ola-
rak şirket kurdu. Çinli üreticinin
kurduğu Manisa merkezli şirke-
tin unvanı “BYD Turkey Otomo-
tiv Limited Şirketi” olarak
açıklandı. İlk müdürünün de
atamasını yapan BYD, Ma-
nisa’da kuracağı fabrika için
çalışmalarını hız kesmeden sür-
dürüyor. 

BYD TÜrKiYE’NiN 
BaŞıNa SHU YOUXıNG

aTaNDı
“BYD Turkey Otomotiv”

adıyla karşımıza çıkan BYD,
Avrupa araç satışından so-
rumlu Shu Youxing’i şirketin
müdürü olarak atadı. 

Avrupa'daki araç satışları-
nın yönetiminde önemli bir de-

neyim edinen Shu Youxing,
“BYD Turkey Otomotiv” adlı
yeni kurulan şirketin müdürü

olarak, Türkiye'deki tüm ope-
rasyonları yönetecek ve fabri-
kanın kuruluşundan üretim

süreçlerine kadar her aşama-
dan sorumlu olacak. 

Haber Merkezi

Çinli otomobil devi BYD, Manisa’da resmi olarak şirket kurdu… Şirketin ilk müdürünü de atayan BYD, Manisa’da şarj edilebilir hibrit otomobil üretmeye hazırlanıyor

BYD Manisa’da şirket kurdu!

SarUHaNlı Belediye Baş-
kanı Ekrem Cıllı, Azimli Mahal-
lesi'nde yapımı süren halı saha
ve Çaltepe Mahallesi'nde inşa
edilen sosyal tesis ve park pro-
jelerinin devam ettiğini du-
yurdu. 

Saruhanlı Belediyesi, ilçe
halkına yeni sosyal alanlar ka-
zandırmaya devam ediyor. Be-
lediye Başkanı Ekrem Cıllı,
Azimli Mahallesi'nde çocuklar
ve gençler için inşa edilen halı
sahanın çevre düzenlemesi ça-
lışmalarının devam ettiğini be-
lirtti. "Azimli mahallemizde
çocuklar ve gençlerimiz için
inşa ettiğimiz halı sahanın
çevre düzenlemesi çalışmaları

devam ediyor. Hayırlı olsun,"
ifadelerini kullanan Cıllı, proje-
nin tamamlanmasıyla bölge-
deki çocukların ve gençlerin
spor yapabilecekleri modern
bir alana sahip olacaklarını söy-
ledi.

Ayrıca, Çaltepe Mahalle-
si'nde sosyal tesis ve park ya-
pımı çalışmalarının da
sürdüğünü açıklayan Cıllı, "Çal-
tepe mahallemizde sosyal tesis
ve park yapımı çalışmalarımız
devam ediyor. Hayırlı olsun,"
diyerek, bu projeyle de bölge
halkının sosyal ihtiyaçlarının
karşılanmasının hedeflendiğini
belirtti. Saruhanlı Belediyesi,
vatandaşların yaşam kalitesini
artırmak için çeşitli projeleri ha-
yata geçirmeye devam ediyor. 

Saruhanlı’ya halı saha ve sosyal tesis

KırKağaç Belediyesi,
bünyesinde çalışmak üzere 3
büro personeli, 2 operatör, 1
şoför, 1 elektrikçi ve 6 beden
işçisi alımı yapacağını duyurdu.
Başvurular için gerekli şartlar
ve belgeler açıklandı.

Kırkağaç Belediyesi, farklı
pozisyonlarda istihdam etmek
üzere toplamda 13 yeni perso-
nel alımı gerçekleştirecek. Be-
lediye bünyesinde çalışacak
personel arayışı kapsamında, 3
büro personeli, 2 operatör, 1
şoför, 1 elektrikçi ve 6 beden
işçisi alımı yapılacak.

Başvuru koşulları arasında,

Türk Ceza Kanunu’nun 53.
maddesine göre herhangi bir
suçtan hüküm giymemiş
olmak, Türkiye Cumhuriyeti va-
tandaşı olmak, kamu hakların-
dan mahrum olmamak, 21-50
yaş aralığında olmak, vardiya
usulü çalışabilecek durumda
olmak, askerlikle ilişiği bulun-
mamak veya ertelemiş olmak,
iş yapmaya engel bir sağlık
problemi olmamak gibi kriterler
yer alıyor. 

BaŞVUrU içiN
GErEKli BElGElEr

Başvuru için gerekli belge-
ler arasında, Kırkağaç Beledi-
yesi'nden temin edilecek
başvuru formu, nüfus cüzdanı

fotokopisi, sabıka kaydı, dip-
loma fotokopisi, askerlik
durum belgesi, 3 adet vesika-
lık fotoğraf, vukuatlı nüfus
kayıt örneği, ikametgah bel-
gesi, sağlık raporu ve güncel
SGK hizmet döküm belgesi
bulunmaktadır. Adayların bu
belgeleri eksiksiz şekilde ha-
zırlayarak başvurularını şah-
sen yapmaları gerekmektedir.

Başvuru yapmak isteyen
adaylar, gerekli belgelerle bir-
likte şahsen başvuruda buluna-
rak süreci başlatabileceklerdir.
Mülakat sonrasında başarılı
olan adaylar, Kırkağaç Beledi-
yesi bünyesinde çalışmaya hak
kazanacaklar.

Kırkağaç Belediyesi işçi alımı yapacak

KırKağaç Belediyesi,
2024-2025 eğitim öğretim yılı
itibariyle Akhisar'da eğitim
faaliyetlerine başlayan MBA
Okulları ile indirim protokolü
imzaladı.

Kırkağaç Belediye Başkanı

Üstün Dönmez ile MBA Okul-
ları Akhisar Şubesi arasında
imzalanan protokol kapsa-
mında, Kırkağaç Belediye per-
sonelinin çocuklarının eğitim
kayıtlarında yüzde 20 indirim
uygulanacak. 

MBA Okullarının tüm kam-
püslerinde, güncel eğitim liste
fiyatı üzerinden uygulanacak
indirimden yararlanmak iste-
yen Belediye personeli kayıt
sırasında, kuruma üyeliklerini
gösterir belgeyi ibraz etmeleri

yeterli olacaktır. İlk kayıtlarda
ve eğitim ücretinde geçerli
olan indirim, kayıt yenileme iş-
lemleri ile yemek, kitap, kırta-
siye, servis ücretlerinde
geçerli olmayacaktır. 

Haber Merkezi

Kırkağaçlı öğrencilere Akhisar indirimi

Milli Görüş’ün Mani-
sa’daki temsilcisi olan Yeniden
Refah Partisi İl Başkanlığı yeni

hizmet binasında hizmet vere-
cek. Manisa Hükümet Konağı
ve Emekliler Parkı karşısındaki

bina artık il başkanlığı binası
olarak hizmet verecek. Şehrin
en çok görünen noktası olarak

kabul edilen binaya Milli Görüş
lideri Prof. Dr. Necmettin Erba-
kan’ın “Milli Görüş bu milletin
inancıdır, tarihidir, kimliğidir, ruh
köküdür” yazılı afişi ile Yeniden
Refah Partisi Genel Başkanı
Fatih Erbakan’ın posterleri
asıldı. Yeniden Refah Partisi 31
Mart yerel seçimlerinde Mani-
sa’da Selendi Belediyesi’ni ka-
zanarak büyük bir başarıya
imza atmıştı. Yeniden Refah
Partisi Manisa İl Başkanı Ser-
hat Orhan sosyal medyadan
yaptığı açıklamada, “Manisa’yı
çok seviyoruz. Hizmet etmeye
geliyoruz! Yeniden Refah Partisi
Manisa İl Başkanlığı binamızın

açılışını çok yakında gerçekleş-
tireceğiz” dedi. 

Yeniden Refah Partisi Ma-
nisa Siyasi İşler Başkanı Enes
İzci ise, “Milli Görüş Davamızın,
Yeniden Refah Partimizin Şeh-

zadeler Şehri Manisa’mızdaki
yeni karargâhı hayırlı uğurlu
olsun. Rabbim utandırmasın,
hayırlı hizmetler yapmayı nasip
etsin inşallah” dedi. 

Haber Merkezi 

ZAYİ İLANI
24-45-006335 Numaralı Manisa Tarım İl Müdür-
lüğünden aldığım Bitki Sağlık Sertifikasını kaybet-
tim. Hükümsüzdür.

UF Evcil Hayvancılık LTD.ŞTİ.
İsmet Bayındır

Yeniden Refah’ın il binası açılıyorYeniden Refah’ın il binası açılıyor
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Burhan AKDEMİR

Burhan AKDEMİR

Cansu MERİÇ

Manisa Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Ferdi Zeyrek, Ma-
nisa’ya dair yeni dönem yol
haritasını ve hizmet politikasını
paylaştığı toplantının ardından
gazetecilerin sorularına yanıt
verdi. Ulaştırma ve Altyapı Ba-
kanı Abdulkadir Uraloğlu’nun

katılımıyla temeli atılan Gediz
Kavşağıyla ilgili sorulan soruya
cevap veren Başkan Zeyrek,
bu projenin Manisa için hayati
önem taşıdığı belirtti. “Bu kav-
şağın yapılması Manisam için
olmazsa olmaz olan bir şeydir”
diyen Zeyrek, projenin bir an
önce hayata geçmesi için bele-
diye olarak tüm gerekli adımları
atacaklarını ifade etti.

TOPU karaYOLLarIna
aTTI

Ulaştırma ve Altyapı Ba-
kanı Abdulkadir Uraloğlu’nun
olduğu brifinge katılan kara-
yolları yetkilileri olmuştu. Ma-
nisa Büyükşehir Belediye
Başkanı Ferdi Zeyrek Gediz’in
su taşkın sınırında karayolları
yetkililerinin projeyle ilgili bazı
şüpheleri olduğunu belirterek

topu karayollarına attı.  
Zeyrek, “Seçim dönemin-

den önce başlayan bu çalış-
malara özellikle dikkatinizi
çekmek istiyorum. Maalesef
orada Gediz’in su taşkın sını-
rında karayollarının bir şüphesi
oluştu. Bizden ve kendi ku-
rumlarından bir tane daha si-
mülasyon istediler. Bu
simülasyonlar hazırlandı ve kor-
kulukların biraz daha yukarı
kaldırılması gerekiyor. Ama
seçim döneminde sanki kavşak
başlamış ve önümüzdeki yıl ha-
yata geçecekmiş gibi algı ya-
ratmak sadece vatandaşı

kandırmaktan ibarettir. Ben
bunu seçim döneminde de
sıkça söyledim.” ifadelerini kul-
landı.

“ÖLü dOĞMUŞ Bir 
BEBEk OLarak 

YOrUMLUYOrUM”
Zeyrek sözlerine şöyle

devam etti: “Oraya atılan sa-
dece grabeton düzeyindeki
beton atma ve temel atma tö-
reni değildir. Bunun temel atma
töreni şu şekilde olur. Kurum
tarafından buradaki simülas-
yonlarla desteklenen ve Ge-
diz’in su taşkın sınırı göz önüne
alınarak gerçek kotlarıyla belir-

leyip orda bir imalata başlama-
sıdır temel atma töreni. O yüz-
den dolayı ben bizden önceki
başkanın bu başlattığı çalış-
mayı ölü doğmuş bir bebek
olarak yorumluyorum.”

“Manisa iÇin HaYaTi 
ÖnEM TaŞIYOr”

Zeyrek kavşağın yapılması-
nın Manisa için hayati önem ta-
şıdığını vurgulayarak sözlerini
şöyle sonlandırdı: “Bu kavşağın
yapılması Manisa’m için ol-
mazsa olmaz olan bir şeydir.
Biz de bunun bir an önce ha-
yata geçmesi için kurumlarla il-
gili görüşmesini yapıyoruz.”

Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Ferdi Zeyrek, Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Abdulkadir Uraloğ-
lu’nun katılımıyla temeli atılan Gediz Kavşağı projesinin akıbetiyle ilgili açıklamalarda bulundu

Gediz Kavşağı projesinden haber var!

Manisa Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Ferdi Zeyrek, 1
aylık süreçte 45 metreküpü
aşan su kullanımına zam yapa-
caklarını duyurdu. Manisa’ya
dair yeni dönem yol haritası ve
hizmet politikası toplantısının
ardından basın mensuplarının
sorularını yanıtlayan Başkan
Zeyrek, “Kasım ayındaki
MASKİ Olağan Genel Kuru-
lu’muzda, 45 metreküp üstü
kullanımlarda, su fiyatlarında
bir revize yapacağız.” dedi.

Manisa Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Ferdi Zeyrek,
geçtiğimiz günlerde Kırkağaçlı
muhtarlarla yaptığı toplantıda
içme suyuyla bahçe sulandı-
ğına dikkat çekerek su kulla-

nımı artmaya devam ederse
belirli bir metreküpten sonraki

suyu fahiş fiyatlarla vermek zo-
runda kalacaklarını söylemişti.

Dün yapılan Manisa’ya dair
yeni dönem yol haritası ve hiz-

met politikası toplantısının ar-
dından basın mensuplarının so-
rularını yanıtlayan Başkan
Zeyrek, ‘Suya zam söz konusu
mu?’ sorusuna “hayır” yanıtı
verdi. Başkan Zeyrek, açıkla-
masının devamında şu ifadeleri
kullandı: “Biz ilk 2 ton suyu 1
TL yaptık. 2 ton su insani kulla-
nım hakkıdır. Sonraki kadem-
lerde de yüzde 30 indirim
yaptık. 4 kişilik bir ailenin ayda
ortalama su tüketimi yaklaşık
10 metreküp. Biz birinci kade-
meyi 10 metreküpe kadar yap-
tık. İkinci kademe ve üçüncü
kademe getirdik. Üçüncü ka-
demenin sonu 45 metreküp.
Bir aile bir aylık süreçte asla bu
kadar su kullanamaz. 45 met-
reküpün üstü de bu indirimden
faydalanıyordu. Ama sahada

şunu gördüm; biz suda indirim
yapınca vatandaşlarımız ba-
ğında bahçesinde domates
biber ekerken, bu içme sularını
kullanmaya başladı. Bu da 45
metreküp üstü olan sularda. Bu
su bizim yarınlarımız. Ve yarın-
lara bırakacağımız en büyük
emanet. Ben bunu görmezden
gelirsem,  içme suyumuzla bağ
bahçe sulanırsa ben yarınla-
rıma ve Manisa’ma ihanet
etmiş olurum. Bu yüzden do-
layı 45 metreküp üstü kullanım-
larda evet, su fiyatlarında bir
revize yapacağız. Kasım ayın-
daki MASKİ Olağan Genel Ku-
rulu’muzda. Ama onun
haricindeki diğer 3 kademede
veya ilk 2 tonun 1 lira olma-
sında en ufak bir değişiklik ol-
mayacak.”

Manisa’da kasımda suya zam geliyor!

Manisa’daki bir plastik
fabrikasında sigorta panelinin
patlaması sonucu başlayan

yangın korkuttu. Manisa'da
mobilyalara plastik ayak üreten
bir fabrikada sigortadan çıkan

kıvılcım sonrası başlayan yan-
gın fabrikayı kullanılamaz hale
getirildi. 25 kişinin çalıştığı fab-
rika iş yeri sahibi tarafından
hemen boşaltılırken güçlükte
kontrol altına alınan yangında
söndürme çalışmaları devam
ediyor.  Manisa'nın Yunusemre
ilçesindeki Muradiye Orta Öl-
çekli Sanayi Bölgesinde yer
alan Mesir Plastik Sanayiinde
sigortadan çıkan kıvılcım son-
rası saat 13.30 sıralarında yan-
gın başladı. İlk etapta fabrika
çalışanlarının müdahale etmeye
çalıştığı yangın büyüyünce fab-
rikada bulunan 25 işçi tahliye
edildi. Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi İtfaiyesi ile OSB'lerin it-
faiye ekiplerinin de müdahale
ettiği yangın güçlükle kontrol al-

tına alınırken ekiplerin çalışması
bölgede devam ediyor.  Mobil-
yalara plastik ayak ürettiği öğre-
nen fabrikanın sahibi Mustafa
Savran umutsuz bir şekilde ça-

lışmaları takip ederken yangının
önce sigorta panelinde çıkan bir
kıvılcımla başladığını, ilk müda-
haleyi kendilerinin yapmaya ça-
lıştıklarını ancak yangının

büyümesi üzerine işçileri fabri-
kadan tahliye ettiğini açıkladı.
Fabrikadaki yangın hemen yanı
başında bulunan, bir fabrikada
da zarara neden oldu. iHa

Plastik fabrikası yandıPlastik fabrikası yandı

Türk Kızılay Genel
Merkez Denetim Kurulu
Üyesi Selman Keresteci,
Demirci Belediye Başkanı
Erkan Kara’yı ziyaret etti.
Türk Kızılay Genel Merkez
Denetim Kurulu Üyesi Sel-
man Keresteci ve Manisa
İl Merkezi Başkanı Öner
Gürsel, Belediye Başkanı-

mız Erkan Kara’yı ziyaret
etti.

Demirci Belediye Baş-
kanı Erkan Kara, Başkan
Yardımcısı İsmail Hakkı
Gül ile birlikte Türk Kızılay
Genel Merkez Denetim
Kurulu Üyesi Selman Ke-
resteci, Manisa İl Merkezi
Başkanı Öner Gürsel ve
Demirci Kızılay Temsilcisi
Av. Rahmi Argun’u maka-

mında misafir etti.
Ziyarette Başkan

Kara’nın Kızılay Genel Mü-
dürlüğü ile yaptığı gö-
rüşme ve girişimleri
neticesinde Akıncılar ma-
hallesinde bulunan De-
mirci Kızılay evlerinin satışı
durdurulmuştu. Yaşanan
bu gelişmenin ardından
Türk Kızılay Genel Merkez
Denetim Kurulu Üyesi Sel-

man Keresteci ve Manisa
İl Merkezi Başkanı Öner
Gürsel Demirci’ye gelerek
Başkan Kara ile görüşme
gerçekleştirdi.

Görüşmede Akıncılar
Mahallesinde bulunan Kı-
zılay evlerinin Belediye ve
Kızılay işbirliği projelendiri-
lerek Demirci’nin hizme-
tine sunulması için görüş
alışverişinde bulunuldu.

Kızılay Genel Merkez Denetim Kurulu Üyesi
Keresteci’den Başkan Kara’ya ziyaret
Kızılay Genel Merkez Denetim Kurulu Üyesi
Keresteci’den Başkan Kara’ya ziyaret
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İmalat sanayisinde "nitelikli eleman" bulmak zorlaşıyor
emek yoğun sektörlerde

nitelikli eleman sorunu devam
ediyor. Araştırmalara göre, iş-
verenlerin nitelikli eleman bul-
makta en çok zorlandığı
sektörlerin başında imalat sa-
nayisi geliyor.

Sektör temsilcileri, toplumu,
aileleri ve öğrencileri mesleki
eğitime daha yakınlaştırmak ve
talebi artırmak amacıyla maddi
teşviklerin de önemli olduğu-
nun altını çiziyor.

İstanbul Sanayi Odası (İSO)
Başkanı Erdal Bahçıvan, AA
muhabirine yaptığı açıklamada,
bireylerin eğitim seviyelerinin
yükseldikçe nitelikli iş gücü ihti-
yacının karşılandığını ve verimli-
liğin arttığını belirtti.

Daha iyi eğitim almış ve be-
cerilerini geliştirmiş insan kay-
nağının ekonomik kalkınmanın
önemli bir faktörü olduğunu
dile getiren Bahçıvan, "Sana-
yide nitelikli eleman eksikliğinin
üretimde kapasite artışını en-
gellediğini ve ülkemizin uluslar-
arası rekabet gücünü olumsuz
etkilediğini söyleyebiliriz. Bu
nedenle, sürdürülebilir büyüme
için insan kaynağının niteliğinin
geliştirilmesi son derece önem-
lidir." dedi.

Bahçıvan, sanayinin katma
değerli üretime geçiş yapabil-
mesi ve yüksek teknoloji alan-
larına yönelebilmesi için nitelikli
iş gücüne büyük ihtiyaç duy-

duklarının altını çizdi.
Bahçıvan, bu konudaki ça-

lışmaları "ara eleman değil ara-
nan eleman" vurgusunun yanı
sıra "gelecek mesleki eğitimde"
mottosuyla yönlendirdiklerini
belirterek, "Bu kapsamda, Milli
Eğitim Bakanlığımız (MEB) ile
2019'dan itibaren yürüttüğü-
müz İSO MEİP Mesleki Eğitim
İşbirliği Projesi ile İstanbul'daki
44 meslek lisesinde 150'den
fazla sanayicimizle kapsamlı,
yenilikçi, katılımcı ve sonuç
odaklı bir model oluşturduk."
ifadelerini kullandı.

Sanayi-okul iş birliklerinin,
okullardaki istihdam odağını ar-
tırdığını ve istihdam oranlarının
yaklaşık 4 kat artmasına katkı
sağladığını gördüklerini belirten
Bahçıvan, şunları kaydetti:

"Türkiye genelinde birçok
alanda meslek lisesi mezunları-
nın alanında istihdam oranları
yüzde 10'un altındayken, İSO
MEİP okullarında bu oran geç-
tiğimiz yıl yüzde 40'ı aştı. Bu da
mesleki eğitim yolculuğumuzda
doğru yolda ilerlediğimizi gös-
teriyor. İSO olarak, bu modelin
Türkiye geneline yaygınlaştırıl-
ması ve sanayimizin nitelikli iş
gücü ihtiyacının büyük ölçüde
karşılanmasına katkıda bulun-
ması için çalışmalarımızı titiz-
likle sürdürüyoruz."

Erdal Bahçıvan, Türkiye İş
Kurumu İşgücü Piyasası Araş-

tırması'na (İPA) göre, işverenle-
rin nitelikli eleman bulmakta en
çok zorlandığı sektörlerin ba-
şında imalat sanayisinin geldi-
ğini bildirdi.

İstanbul'da, eleman temi-
ninde güçlük çekilen sektörlerin
yüzde 43,2'sini imalat sanayisi-
nin oluşturduğunu aktaran
Bahçıvan, bu durumun sanayi-
nin tüm alanlarında nitelikli iş
gücü ihtiyacının olduğunu gös-
terdiğini söyledi.

Toplumu, aileleri ve öğrenci-
leri mesleki eğitime daha yakın-
laştırmak ve talebi artırmak
amacıyla maddi teşviklerin
önemli olduğunu düşündükle-
rini belirten Bahçıvan, şu ifade-
leri kullandı:

"Bu kapsamda çocuklarını
mesleki eğitime yönlendiren ai-
lelere eğitim süresince sosyal
yardım sağlanması, meslek li-
sesindeki öğrencinin ilk yılından
itibaren sosyal güvencesinin
başlatılıp devlet tarafından
ödenmesi, eğitim süresince
burs verilmesi, mezun olduktan
sonra kendi alanında çalışmak
şartıyla belirli bir süre için vergi
muafiyeti tanınması ve erkek
öğrenciler için askerlik avantajı
getirilmesi gibi teşvikleri MEB
ile yaptığımız görüşmelerde dile
getiriyoruz. Sanayinin kapılarını
öğrencilere açmak, onların son
teknolojik gelişmelere tanıklık
etmelerini sağlamak ve fabrika-

larda uygulamalı eğitim ver-
mek, mesleki eğitimi güçlendi-
ren adımlar arasındadır."

"SpeSifik alanlaRda 
ihtiYaç vaR"

Yenibiriş Yönetici Ortağı
Uğur Karaboğa ise, emek
yoğun işlerde nitelikli çalışanla-
rın üretimin önemli bir gücü ol-
duğunu belirterek, "Endüstri
meslek liseleri ve ön lisans me-
zunu olan bu teknik elemanları
sadece ara eleman olarak nite-
lendirmek artık tam anlamıyla
kavramın karşılığını vermiyor.
Özellikle pandemi süreci ve
sonrasında global çapta önemli
bir tedarik zinciri krizi yaşandığı
biliniyor.

Mavi yaka ya da beyaz
yaka gibi kavramların yanına
eklenen 'gri yaka' kavramı da
bu nedenle çok daha tanımla-
yıcı bir kavram olarak karşımıza
çıkıyor. Gri yakayı, bilgiyi üreten
ve aynı zamanda icraata geçi-
ren profesyonel emekçilere ve-
rilen yeni bir isim olarak
tanımlayabiliriz." diye konuştu.

Söz konusu çalışanların sa-
nayi, enerji, lojistik ve tarım gibi
sektörlerde oluşturdukları de-
ğerin her geçen gün arttığına
işaret eden Karaboğa, "Özel-
likle teknik eleman ve deneyimli
usta, hizmet sektörü çalışanı
konusu önemli. Burada az
evvel bahsettiğimiz gri yaka ça-
lışanlarda açıklar var. Örneğin

inşaat sektöründe sıva ustası
açığı olduğunu biliyoruz. Öte
yandan ağır vasıta sürücüleri,
vinç operatörleri gibi spesifik
alanlarda ihtiyaç olduğunu da
biliyoruz. Teknik eleman olarak
bakım onarım teknisyenleri yine
talep gören alanlar arasında yer
alıyor." ifadelerini kullandı.

"bölgeYe ve
ihtiYaçlaRa uYgun

meSlek okullaRı 
deSteklenmeli"

Uğur Karaboğa, tüm bunla-
rın yanı sıra iş dünyasındaki
gözlemlere dayanarak bakım
onarımda kadın istihdamının
önemli bir başlık olduğunu söy-
ledi.

Kadın çalışanların bu ça-
lışma alanında çok başarılı ola-

bileceğinin bilindiğini ancak bu
anlamda ciddi bir kaynak ek-
sikliği bulunduğunu belirterek,
şu değerlendirmeyi yaptı:

"Enerji ve hizmet sektörle-
rinde de benzer durumlarla kar-
şılaşıyoruz.

Hizmet kalitesinin artması
için sertifika ve deneyim sahibi
servis, mutfak ve müşteri karşı-
lama gibi alanlarda çalışanlara
ihtiyaç var. Tüm bu başlıklar
için eğitim sistematiğinin dü-
zenlenmesinin ve teşvik edil-
mesinin yanı sıra özel sektör iş
birliklerinin öneminin altını çiz-
mek isteriz."

Karaboğa, bölgeye ve ihti-
yaçlara uygun meslek okulları-
nın desteklenmesi gerektiğini
de sözlerine ekledi. aa

Yapı Kredi'den yılın ilk yarısında 17,4 milyar lira net kar

Yapı kRedi, 2024'ün
ilk yarısında 17,4 milyon
lira net kar elde etti.

Bankadan yapılan
açıklamaya göre, Yapı
Kredi, 2024'ün ilk 6 aylık
finansal verilerini paylaştı.
Toplam nakdi kredi hacmi
yıl başından bu yana
yüzde 29 artarak 1,1 tril-
yon liraya yükselen Yapı
Kredi'nin aktif büyüklüğü
ise yıllık yüzde 57 artışla
2,3 trilyon lira oldu.

Yılın ilk 6 ayında 1,6
trilyon lirayı aşan kaynak
sağlayan banka, 17,4 mil-
yon lira net kar elde eder-
ken, bankanın toplam
müşteri mevduatı ise yılın
ilk yarısında yüzde 17 yük-
selişle 1,3 trilyon liraya

ulaştı.
Yapı Kredi'nin, 30 Ha-

ziran itibarıyla öz kaynak
karlılığı yüzde 19,5 olur-
ken, sermaye yeterlilik
rasyosu ise (yasal düzen-
lemelerin olumlu etkileri
dışarıda bırakıldığında)
yüzde 14,3 olarak gerçek-
leşti.

Açıklamada görüşle-
rine yer verilen Yapı Kredi
Üst Yöneticisi (CEO) Gök-
han Erün, bankacılıkta sı-
nırları kaldırarak tüm
Spaydaşlar için değer ya-
ratmaya ve Türkiye eko-
nomisine katkı sağlamaya
devam ettiklerini vurgu-
ladı.

Erün, "80. yaşımızı kut-
ladığımız 2024'te de ülke-

miz ve toplumumuz için
var gücümüzle çalışmaya
devam ediyoruz. Geçtiği-
miz 6 aylık dönemdeki
performansımızla, Türk li-
rası kredilerdeki pazar pa-
yımız, özel bankalar
arasında yüzde 17,3 ola-
rak gerçekleşti. 

Türk lirası müşteri
mevduatı payımız ise yine
özel bankalar arasında
yüzde 14,6 oldu. 1,1 tril-
yon liraya ulaşan nakdi
kredi hacmimiz ile özel
bankalar arasındaki pazar
payımız yüzde 15,9'a ula-
şırken, 1,3 trilyon liralık
toplam müşteri mevduatı
hacmimizle pazar payımız
özel bankalar arasında
yüzde 14,3 olarak gerçek-
leşti. Tüm bunların ya-
nında sunduğumuz
müşteri odaklı servis mo-
delimiz ile aktif müşteri sa-
yımızı 16 milyonun üzerine
taşımanın gururunu yaşa-
dık." ifadelerini kullandı.

Bankacılıktaki 80 yıllık
tecrübe ve bilgi birikimle-
rini ağustostan itibaren Al-
manya'ya taşıyarak önemli
bir adım atacakları bilgisini
paylaşan Erün, Avrupa

Birliği içerisinde faaliyetle-
rini yürütecek ikinci iştirak-
leri Yapı Kredi Almanya ile
Almanya'da bankacılık
hizmetlerine başlayacakla-
rını bildirdi.

Erün, Yapı Kredi Al-
manya adımıyla iki ülke
arasında ithalat ve ihracat
yapan firmalar için güçlü
bir çözüm ortağı olmanın
yanı sıra hizmetlerini sınır-
ların ötesinde sunma fır-
satı yakalayacaklarını
belirtti.

Temel ekonomik gös-
tergelerdeki iyileşmenin,
Türkiye'nin küresel ekono-
mide sahip olduğu ko-
numa olumlu katkılar
sağladığına işaret eden
Erün, şu değerlendirmede
bulundu:

"Yapı Kredi olarak, ül-
kemizden aldığımız güç ve
bankamıza duyulan güven
sayesinde yurt dışı piyasa-
larından sağladığımız kay-
nakları genişletmeye
devam ediyoruz.

Yılın başında 650 mil-
yon dolarlık sermaye ben-
zeri tahvil ihracımıza yurt
dışı yatırımcılardan 2,4
milyar doların üzerinde

talep geldi. Nisan ayında
gerçekleştirdiğimiz 500
milyon dolarlık ilave ana
sermayeye dahil edilebilir
borçlanma aracı ihracı-
mıza da yurt dışından 2
katından fazla talep aldık.
Son olarak, sürdürülebilir
finans alanında öncü olma
vizyonu ile mayıs ayında
25 ülkeden 46 bankanın
katılımı ile 936 milyon
dolar tutarında ilk sürdürü-
lebilir sendikasyon kredi-
mizi sağladık. Böylece son
bir yılda yurt dışından sağ-
lamış olduğumuz kaynak
yaklaşık 7 milyar dolar se-
viyesine yükseldi."

Türkiye'de sürdürülebi-
lirlik alanında öncü ve lider
finans kuruluşu olmayı
amaçladıklarını belirten
Gökhan Erün, "Gelecek
kuşaklara daha iyi bir
dünya bırakmak için so-
rumluluk üstlenerek hem
operasyonlarımızdan hem
de kredi portföyümüzden
kaynaklanan sera gazı
emisyonlarımız için azaltım
hedeflerimizi belirledik ve
Bilim Temelli Hedefler Giri-
şimi'ne (SBTi) onaylatarak
önemli bir dönüşümü baş-

lattık. Böylece Türkiye'den
SBTi doğrulaması alan
Türk bankaları arasında en
yüksek kredi portföyü
hedef kapsamına sahip ve
zorunlu hedef portföyünün
tamamına hedef veren tek
Türk bankası olduk.

Dokunduğumuz her
alanda sürdürülebilir dö-
nüşümü teşvik etmek
üzere kredi ve finansman
portföyümüzü temel sür-
dürülebilirlik yaklaşımları-
mız doğrultusunda
yeniden tasarlıyoruz." ifa-
delerini kullandı. 

Erün, sürdürülebilirlik
konusunda farkındalığı ar-
tırarak bireysel dönüşümü
tetiklemek hedefiyle yürüt-
tükleri Yapı Kredi sürdürü-
lebilir tercih programı
Step'te üye sayılarının ne-
redeyse bir milyona ulaştı-
ğını kaydetti.

Kadınların teknoloji
sektöründeki varlığını güç-
lendirmek için Koç Hol-
ding liderliğinde
"Teknolojide Fırsat Eşitliği"

programı başlattıklarını
hatırlatan Erün, program
kapsamında her geçen
gün genişleyen işbirlikle-
riyle 80 bin gence eğitim
verme hedeflerine kararlı-
lıkla yürüdüklerinin altını
çizdi.

Erün, "Ülkemize sun-
duğumuz katkıları bir
adım daha öteye taşıma
amacıyla Cumhuriyet'imi-
zin 100. yılına ithafen ha-
yata geçirdiğimiz
'Yarınlara Kartopu' proje-
mizi, deprem bölgesi
odaklı yürütülen çalışma-
ların ardından bu sene
tüm Türkiye'yi kapsaya-
cak şekilde genişlettik. 0-
6 yaş grubundaki
çocuklarımızın sosyal,
duygusal, fiziksel ve biliş-
sel becerilerinin gelişme-
sine katkı sunan projemiz
ile ebeveynlerinin de bilin-
çlendirilmesine yönelik
eğitimler sunmaya ülkemi-
zin her köşesinde devam
ediyoruz." şeklinde görüş
belirtti. aa

Genel Yayın Yönetmeni

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

ERTAN KORKMAZ

ESRA KALE

Yönetim Merkezi : Merkezefendi Mh. Mimar Sinan Bulvarı No:107/A Manisa
İletişim Numarası : 0 (236) 211 53 45 - 0542 211 53 45
e-mail : manisaolaygazetesi45@hotmail.com
web: : www.manisakulishaber.com
UETS : 25929-68395-43454

ABONE 
ÜCRETLERİ

6 Aylık: 700 TL
Yıllık   : 1300 TL ZAYi iLANI: 300 TL

Yerel süreli yayın

Basım Yeri       : İHLAS GAZETECİLİK A.Ş
Adres : Fatih Mah. 1199 Sokak No: 1/7 Sarnıç-Gaziemir/ İZMİR 
Tel    : 0.232.281 45 30
LİDER AJANS 
VE DAĞITIM   : 0.507.607.90.47

: Burhan AKDEMİR
: Neslihan AKÖZGÜR

: Pelin UĞURLU YILMAZ
: Evren KASIRGA

Muhabir
İstihbarat     

Sayfa tasarım
Magazin

Yazar : Cansu MERİÇ

BOYUT SİYAH-BEYAZ RENKLİ
ÇEYREK 1750 TL   + KDV 2500 TL  +KDV
YARIM 2500 TL   + KDV 3500 TL + KDV
TAM 3500 TL   + KDV 6000 TL + KDV

SÜRMANŞET
2750 TL + KDV

LOGO YANI
1400 TL + KDV

LOGO ALTI
2000 TL + KDV

1 Ağustos 2024 PerşembeSayı: 5839

*1 Ocak 2024 tarihi itibari ile geçerli olacak reklam ücretleridir.

MEDİ Medya Reklam Yönetim Danışmanlık İletişim Hizmetleri 
San. ve Tic. Ltd.Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
MEVLÜT AKTAN

Yıl: 15

RESMi iLAN
Sütun/cm. 140,00 TL

Ambalajlı su sektöründeki rekabetçi endişeler giderildi
Rekabet Kurumu,

ambalajlı su üreticisi/te-
darikçisi teşebbüslerin,
kendi markalarına ait
mobil uygulamalar, çev-
rim içi satış platformları
ve çağrı hatları üzerinden
aldıkları siparişlerde bayi-
lerin kendi fiyatlarını ser-
bestçe belirleyebilecek
şekilde sipariş sisteminin
kurgulanmasının sağlan-
dığını ve rekabetçi endi-
şeleri ortadan kaldıracak

gerekli değişikliklerin ta-
mamlandığını belirtti.

Kurumdan yapılan
açıklamada, söz konusu
sektörde üretici/tedarikçi
olarak faaliyet gösteren
bazı teşebbüslerin ürün
fiyatlarını birlikte tespit
etmek suretiyle Rekabe-
tin Korunması Hakkında
Kanun'u ihlal ettikleri id-
diasına yönelik yürütülen
ön araştırmanın Rekabet
Kurulunca tamamlandığı

ifade edildi.
Açıklamada, Kurulun,

hakkında ön araştırma
yürütülen teşebbüslere
yönelik soruşturma açıl-
masına yer olmadığına
karar verdiği bildirildi.

Açıklamada, anılan
sektörde üretici/tedarikçi
olarak faaliyet gösteren
bazı teşebbüslerin, mobil
uygulamaları ve çağrı
merkezleri üzerinden ba-
yilerine yönlendirdikleri
siparişlerinde, bayilerinin
yeniden satış fiyatını be-
lirleyebileceklerine yöne-
lik ortaya çıkan rekabetçi
endişeleri giderebilmek
amacıyla ek çalışma ya-
pılmasının kararlaştırıldığı
belirtildi. Yapılan ek ça-
lışma kapsamında amba-
lajlı su üreticisi/tedarikçisi
teşebbüslerle görüşmeler
gerçekleştirildiği kaydedi-

len açıklamada, teşeb-
büslere mobil sipariş uy-
gulamaları, çevrim içi
satış platformları ve çağrı
hatları üzerinden yapılan
satışlarda, ürünlerin tesli-
matını bağımsız teşeb-
büsler olarak bayilerin
gerçekleştirmesi duru-
munda, sipariş sistemleri-
nin yapısı gereği ürünlerin
yeniden satış fiyatlarının
üretici/tedarikçilerince
belirlenmesi durumunda
oluşabilecek olası reka-
betçi sorunlar hakkında

bilgi verildiği bildirildi.
Açıklamada, teşeb-

büslerin kendi markala-
rına ait mobil
uygulamalar, çevrim içi
satış platformları ve çağrı
hatları üzerinden aldıkları
siparişlerde bayilerin
kendi fiyatlarını serbestçe
belirleyebilecek şekilde
sipariş sisteminin kurgu-
lanmasının sağlandığı ve
rekabetçi endişeleri orta-
dan kaldıracak gerekli
değişikliklerin tamamlan-
dığı belirtildi. aa



Burhan AKDEMİR
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Bağımsız hissedebilirsiniz, ancak destek almak-
tan çekinmeyin. Yeteneklerinizi değer kazanacak
ve kazandıracak konulara yöneltin, farklı fırsat-
lara açık olun.

Yaşadığınız ekonomik sorunlar özgürleşmeniz ve
toparlanmanız için bir fırsat olabilir. Fikirlere bağlı
kalmak yerine uyum sağlamalı ve ailenizin deste-
ğini almalısınız. 

Becerilerinizi geliştirmeye ve yeni şeyler öğrenmeye odak-
lanmak içsel huzurunuz için önemlidir. Paylaşım ve ileti-
şimde dikkatli olmak, farkında olmadığınız ama yaklaşan
krizlerin önüne geçebilir.

Maddi ve manevi güvenliğinizle ilgili beklenti-
lerinizi gözden geçirmeniz gerekebilir. Sabit ol-
duğunu düşündüğünüz değerler ve durumlar
değişime uğrayabilir. 

Yeteneklerinizi ve iş koşullarınızı gözden geçirmeniz
gerekebilir, ancak acele karar vermeyin. Sakin ve dik-
katli olduğunuzda, her şeyi düze çıkaracak güce ve
imkana sahip olduğunuzu da göreceksiniz.

Güvendiğiniz kişilere olan bakış açınız değişebilir. Herke-
sin size bir mesajı olduğunu unutmayın ve bu mesajları
anlamak için kendinizi izleyin. Sürprizlere açık olun ama
karar vermeden önce deneyimlerinizi gözden geçirin.

Kişisel değerler ve özsaygıyı koruyarak, zorlukları
ve olumsuz düşünceleri yenmeniz kolaylaşabilir.
Gerçekçi ve sağlam nedenleriniz olmasına özen
gösterin.

İş hayatınızda önemli gelişmeler yaşanabilir, kadınlardan
destek alabilirsiniz. Duygusal zorluklar yaşasanız da bu du-
rumlar size fayda sağlayabilir. Hukuksal konularda dikkatli
olun, parayla ilgili konularda ani kararlar vermeyin.

Yeni keşfettiğiniz yeteneklerinizi kullanarak daha iyi ko-
şullarda yaşamak için harekete geçmelisiniz. Erteleme-
yin, işinizle ilgili beklenmedik gelişmelere hazırlıklı olun.
Seyahat ve araç kullanırken de tedbirli olun.

Psikolojik sıkışma yaşayabilir, suçluluk duygusu hissedebilir-
siniz. Hayatı belli konularla sınırlamak bu sıkışmanın sebebi
olabilir. Sevdiğiniz aktivitelere zaman ayırmak, olayları ve
duygularınızı anlamaya yardım edecektir.

Aile meclisinde ele alınması gereken maddi sorunlar ve
ertelenmiş detaylar gündeme gelebilir. Maddi kayıplar-
dan korunmak için gecikme ve dirençten kaçınmak ve
konfor alanınızdan çıkmaktan korkmamak önemlidir.

Zihninizin doluluğu dikkatinizi toplamanızı zorlaştı-
rabilir. Bu dönemde kendinizi sakinleştirmek,
esnek olmak ve rahatlatıcı egzersizlere yönelmek
önemlidir. 

Hadrianopolis Antik Kenti'ne ören yeri 
statüsü kazandırılması hedefleniyor

Geç Kalkolitik, Roma ve Erken Bizans dönemle-
rinde yerleşim yeri olarak kullanılan Karabük'ün Eski-
pazar ilçesindeki Hadrianopolis Antik Kenti'ne ören
yeri statüsü kazandırılması hedefleniyor.

Antik kentte kazı ve restorasyon çalışmaları, Kara-
bük Üniversitesi Edebiyat Fakültesi Arkeoloji Bölümü
Öğretim Üyesi Doç. Dr. Ersin Çelikbaş'ın başkanlı-
ğında 55 kişilik ekiple yürütülüyor.

Kiliselerin tabanındaki, birçok hayvanın tasvir edil-
diği mozaiklerle ünlenen ve bu nedenle "Karadeniz'in
Zeugması" şeklinde adlandırılan antik kentte, şimdiye
kadar iki hamam, iki kilise, bir savunma yapısı, kaya
mezarları, tiyatro, bir kemerli ve kubbeli yapı, anıtsal
kültik niş, sur, villa, diğer anıtsal binalar ile bazı kült
alanları gibi yapılar bulundu.

Ziyaretçi karşılama merkezinin de tamamlanması-
nın ardından antik kente ören yeri statüsü kazandırıl-
ması için Kültür ve Turizm Bakanlığına başvuruda
bulunulacak. Doç. Dr. Ersin Çelikbaş, AA muhabirine,
Hadrianopolis'te yapımına 2023'te başlanan ve pro-
jesi Karabük Kültür Varlıklarını Koruma Bölge Kurulu
Müdürlüğü onaylı karşılama merkezinin inşasının
yüzde 90 tamamlandığını söyledi.

Merkezin kalan kısmının da bir ay içinde bitirilme-
sinin planlandığını belirten Çelikbaş, "Karşılama mer-
kezi tamamlandıktan sonra ziyaretçilerimiz, içinde
kafeteryası, hediyelik eşya satan dükkanları, resto-
ranı, tuvaleti, bebek odası ve mescidi olan bir birime
kavuşmuş olacak ve böylelikle daha rahat, daha kon-
forlu bir antik kent gezisi gerçekleştirecek." dedi.

Çelikbaş, karşılama merkezinin yapımı tamamlan-
dıktan sonra Hadrianopolis ile ilgili ören yeri başvuru-
sunda bulunulacağını dile getirerek, şunları kaydetti:

"Ören yeri statüsü de aldıktan sonra Hadrianopo-
lis'in, artık hem turizmin önemli bir odak noktası hem
de turizmcilerin, acentelerinin turistleri getirip gezdir-
diği Karadeniz Bölgesi'ndeki önemli arkeolojik mer-
kezlerden biri olacağını düşünüyoruz. Ören yeri
olması, acentelerin burada resmi olarak çalışmasının
da önünü açacak bir gelişme. Antik kentle ilgili bun-
dan sonra reklam ve tanıtım işleri Kültür ve Turizm
Bakanlığının yanında birçok kurum tarafından da ger-
çekleştirilecek. Ören yeri statüsü alması, bölgenin ta-
nıtımı, antik kentin daha bilinir hale gelmesi açısından
çok önem arz ediyor. İnşallah 4-5 ay içinde bu sta-
tüyü kazanacağımızı düşünüyorum."

Antik kentteki çalışmaları arkeolog, sanat tarihçisi,
antropolog ve restoratör gibi farklı disiplinlerden üye-
lerle sürdürdüklerini belirten Çelikbaş, "Bu sene, yine
geçen yıldan başladığımız ve ata tohumlarının da or-
taya çıktığı, önemli bir yapı olduğunu düşündüğümüz
yapıda da çalışmalarımız devam ediyor. Nekropol, ka-
lenin içi ve Yazıboy yer altı yerleşkesinde kazı çalış-
malarımız devam ediyor. Farklı noktalarda da
restoratörlerimiz hem mozaiklerde hem de yapı grup-
larımızda sağlamlaştırma çalışmalarını sürdürmekte.
Kazı çalışmalarına yeni başladık. İnşallah bu yıl da
önemli verilere, önemli buluntulara ulaşacağımızı dü-
şünüyoruz." diye konuştu.

Antik kenti ziyaret etmek için eşiyle İstanbul'dan
gelen Ahmet Arslan da balayına çıktıklarını ve şehir
şehir gezmeye karar verdiklerini söyledi. İlk durakları-
nın Hadrianopolis olduğunu dile getiren Arslan, "Antik
kentlere ilgim var. Bu nedenle burası ilgimizi çekti.
Geldik, geziyoruz, çok beğendik. Emek verilmiş. Pek
çok yeri ziyarete açılmış. Muhteşem bir yer. Herkesin
gelip görmesi gerekiyor." dedi. aa

YunuseMRe Kent
Orkestrası, İsmail-Muam-
mer Cider Huzurevi ve
Dinlenme Yurdu sakinle-
rine özel dinleti düzen-
ledi. Yunusemre Kent
Orkestrası, Manisa Bü-
yükşehir Belediyesi İs-
mail-Muammer Cider
Huzurevi ve Dinlenme
Yurdu sakinleri için özel

bir dinleti düzenledi. Hu-
zurevi sakinlerinin mora-
lini yükseltmek, onlara
keyifli anlar yaşatmak
amacıyla organize edilen
etkinlikte, orkestra üyeleri
birbirinden güzel şarkı ve
türküleri seslendirdi. Din-
letiye Belediye Başkan
Yardımcısı Emine Özge
Arslan, Halkla İlişkiler

Müdürü Tuncay Öztürk,
Halkla İlişkiler ve Kültür
İşleri Müdürlüğü perso-
nelleri de katıldı. Dinleti
sırasında huzurevi sakin-
leri, orkestra tarafından
çalınan eserlere eşlik
ederek unutulmaz bir gün
yaşadı. Etkinlik, hem hu-
zurevi sakinlerine hem de
dinletiye katılan diğer mi-
safirlere duygu dolu anlar
yaşattı.  Haber Merkezi

Yunusemre’den huzurevi
sakinlerine dinleti 
Yunusemre’den huzurevi
sakinlerine dinleti 

TRT’de yayınlanan
Gönül Dağı dizisinde Elif
Hemşire karakterine
hayat veren Zümre Meğ-
reli, hayatını Ahmet ile
birleştirdi. 

TRT’nin sevilen ya-

pımlarından biri olan
Gönül Dağı dizisinin Elif’i
Manisa’da evlendi. 

Manisa Arena Düğün
Salonunda gerçekleşen
düğünde Zümre Meğreli
ile Ahmet Gedemenli

muhteşem bir düğünle
ömür boyu mutluluğa
imza attı.  

Genç çifti bu mutlu
günlerinde sevdikleri yal-
nız bırakmadı. 

Haber Merkezi 

Gönül Dağı’nın Elif’i 
Manisa’da evlendi 

Manisa’nın Gördes
ilçesi şenliğe hazırlanıyor.
İlçede 5 Ağustos itibariyle
eğlence, lezzet ve alışveri-
şin dolu dolu yaşanacağı
Gördes Panayırı başlıyor.

Manisa’nın Gördes il-
çesinde panayır kurula-
cak. 5 Ağustos’ta
başlayacak panayırda eğ-
lence, lezzet ve alışveriş
bir arada olacak. 

Panayır, ilçedeki Yeni
Kültür ve Sanat Alanı’nda

düzenlenecek. Konuya
ilişkin Gördes Belediye-
si’nden yapılan duyuruda
şöyle denildi:  “Herkesi
eğlence, lezzet ve alışveri-
şin dolu dolu yaşanacağı
Gördes Panayırı’na bekli-
yoruz. 5 Ağustos Pazar-
tesi günü Yeni Kültür ve
Sanat Alanında (Anadolu
Otelin arkası) yerel esnaf-
larımızın da yer alacağı,
yerel ürünler, el sanatları,
lezzetli yiyecekler ve keyifli
etkinliklerle dolu panayırı-
mız sizleri bekliyor.”

Gördes’te panayır kuruluyor!
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AK PArTi, Cumhurbaşkanı
Recep Tayyip Erdoğan'ın tali-
matıyla düzenlenen "İnsan
Hakları Eğitim Programı"nı, 5
Ağustos Pazartesi günü yapa-
cak. Alınan bilgiye göre, AK
Parti'nin insan hakları konu-
sunda 22 yılda yaptığı ve yap-
mayı planladığı çalışmaları
içeren program kapsamında
toplumun her kesiminden 1500
katılımcıya eğitim verilecek.

8 oturumda gerçekleştirile-
cek eğitim programında Cum-
hurbaşkanlığı İletişim Başkanı
Fahrettin Altun "medya ve
insan hakları", Adalet Bakanı
Yılmaz Tunç "yargı ve insan
hakları", İçişleri Bakanı Ali Yerli-
kaya "göç ve insan hakları",
Milli Eğitim Bakanı Yusuf Tekin
"eğitimin demokratikleşmesi ve
fırsat eşitliği", Aile ve Sosyal
Politikalar Bakanı Mahinur Öz-
demir Göktaş "sosyal politika-
lar ve insan hakları", AK Parti
Genel Başkanvekili Efkan Ala
ise "siyaset ve insan hakları"

konularında bilgi verecek.
Eğitimler, başkanlık tarafın-

dan hazırlanan, "Milli iradenin
zaferi bürokratik vesayetin geri-
letilmesi", "Vesayetçilikten çok
sesliliğe medyanın dönüşümü",
"Eğitimin demokratikleşmesi ve
fırsat eşitliği", "İsrail'in insan
hakları ihlalleri", "Hazırlık ve ka-
tılım süreci açısından yeni ana-
yasa", "Avrupa'da göçmen
meselesi" ile İngilizce hazırla-
nan "Avrupa Birliği'nde İslamo-
fobi" adlı raporlar çerçevesinde
şekillenecek.

"FiKirLEriMiZi 
VATANDAŞLA 

PAYLAŞMAK iSTiYOrUZ"
AK Parti İnsan Haklarından

Sorumlu Genel Başkan Yardım-
cısı Hasan Basri Yalçın, AA mu-
habirine, programa ilişkin
yaptığı açıklamada, Cumhur-
başkanı Erdoğan'ın bu konu-
daki eğitim talimatının ardından
başvuru sürecini başlattıklarını
söyledi.

Yalçın, Türkiye genelinde

partinin teşkilatlarından ve top-
lumun diğer kesimlerinden
yoğun bir katılım başvurusu al-
dıklarını belirterek, şunları kay-
detti:

"Biz insan hakları mesele-
sini hem çalışmalarda hem bu
eğitimde ele alırken sadece
alan düşünmedik. 22 yıllık ikti-
darımız boyunca insan hakla-
rına hangi alanlarda ne tür
katkılar yaptığımızı sunarken,
onların biraz arka planını, felsefi
pozisyonunu da ortaya çıkar-
maya çalıştık. Bunlardan en
önemlisi AK Parti'nin uzun yıllar
boyunca ülkedeki bürokratik,
askeri oligarşik bir vesayete
karşı mücadele vermesi ve milli
iradenin, demokrasinin, sandık-
tan çıkanın iktidar olması en
temel insan hakları meselelerin-
den bir tanesidir. Bunu sağla-
mış olmasını AK Parti
iktidarlarının en önemli başarı-
larından bir tanesi olarak görü-
yoruz. Bunun yöntemi, nasıl
gerçekleştiği, tarihi, hikayesi ve

sonuçlarının neler olduğunu
anlatmak istiyoruz."

İnsan haklarını Türkiye ve
AK Parti iktidarları çerçeve-
sinde izlemediklerini, küresel
bir mesele olarak gördüklerini
vurgulayan Yalçın, Dünyanın
ciddi çalkantılı bir döneminde,
insan haklarını konuşmanın ve
insan özgürlüklerini artırmanın
çok kolay olmadığını dile ge-
tirdi.

Yalçın, "Ama bir şekilde
ülke güvenliğini, kamu düzenini
tehlikeye atmadan insanların
hem bireysel hem toplumsal

haklarını savunması, bunlar
hakkında düşünmek, çalışmak,
söylem ve siyaset üretmek
mümkündür. Biz elimizden gel-
diğince bunu yapmaya çalışı-
yoruz. Hem bunun Türkiye
ayağı var. Yani Türkiye'de AK
Parti iktidarlarının bir şekilde
insan hakları konusunda vatan-
daşa hesap vermesi. 'Bakın biz
şunları yaptık, şunları da yap-
mayı planlıyoruz' demesi." de-
ğerlendirmesinde bulundu.

"ONLiNE Bir EĞiTiM 
PrOGrAMI YAPABiLiriZ"
Eğitim programını devam

ettirmeyi planladıklarını ifade
eden Yalçın, "Eğitimlerimizi
çeşitli şehirlerimizde hem teş-
kilatlara hem kamuoyuna açık
salon toplantıları şeklinde yap-
mak istiyoruz. Böyle bir ayağı
da olacak. 

Online bir eğitim program
yapabiliriz. Mümkün oldu-
ğunca toplumsallaştırmak, fi-
kirlerimizi vatandaşla
paylaşmak, yaptığımız icraat-
ları anlatmak, yapabilecekleri-
mizi konuşmak istiyoruz. Bu
çerçevede devam edecek."
dedi. AA

AK Parti 5 Ağustos'ta "İnsan Hakları Eğitim
Programı"na başlayacak
AK Parti 5 Ağustos'ta "İnsan Hakları Eğitim
Programı"na başlayacak

TBMM Genel Kurulu, dün
sona eren 2. Yasama Yılı'nda
924 saat 21 dakika mesai
yaptı. En uzun çalışma, 16 saat
20 dakika süren ve bütçe gö-
rüşmelerinin yapıldığı 42. birle-
şimde gerçekleşti.

AA muhabirinin derlediği
bilgiye göre, 1 Ekim 2023'te
başlayan 28. Dönem 2. Ya-
sama Yılı'nda milletvekilleri 924
saat 21 dakika mesai yaptı.
112 birleşimin 5'inde Başkanlık
Divanı teşekkül etmediğinden
çalışmalar yapılamadı.

En uzun süren mesai 21
Aralık 2023 Perşembe günü
yapılan 42. birleşimde gerçek-
leşti. Çalışmalarına saat
11.01'de başlayan Genel Kuru-

lun 2024 Merkezi Yönetim
Bütçe Kanunu kapsamında
bazı kurumların bütçeleri üze-
rindeki görüşmeleri, 16 saat 20
dakika sürdü ve cuma sabaha
karşı 03.21'de sona erdi.

Genel Kurulda en çok otu-
rum yapılan birleşim ise 10
Temmuz Çarşamba günü ger-
çekleşti. Öğretmenlik Mesleği
Kanunu Teklifi'nin görüşüldüğü
101. birleşimde tartışmalar ne-
deniyle sık sık ara verildi. 14
oturumun yapıldığı birleşim
saat 14.04'te başladı, per-
şembe 01.12'de sona erdi.

TBMM Genel Kurulunda en
yüksek katılımlı oylama, 25
Aralık 2023'te Merkezi Yönetim
Bütçe Kanunu üzerindeki gö-

rüşmelerde kayda geçti. Bütçe-
nin oylamasında 566 milletve-
kili yer aldı.

Irak ve Suriye'ye asker gön-
derme tezkeresinin süresinin 2

yıl daha uzatılmasına ilişkin
Cumhurbaşkanlığı tezkeresinin
oylamasına 521; 12. Kalkınma
Planı'nın oylamasında 396, Aile
ve Gençlik Fonu Kurulması

Hakkında Kanun'un oylama-
sında 355; 2022 Yılı Merkezi
Yönetim Kesin Hesap Kanu-
nu'nun oylamasına 563; İs-
veç'in NATO'ya Katılım

Protokolünün Onaylanmasının
Uygun Bulunduğuna Dair Ka-
nun'un oylamasına 346; 8.
Yargı Paketi'nin oylamasına
298; Kripto varlıklara ilişkin dü-
zenlemeler içeren Sermaye Pi-
yasası Kanunu'nda Değişiklik
Yapılmasına Dair Kanun'un oy-
lamasına 307; en düşük emekli
aylığının 12 bin 500 liraya çıka-
rılmasını da içeren Vergi Ka-
nunları ile Bazı Kanunlarda
Değişiklik Yapılmasına Dair Ka-
nun'un oylamasına 379; sahip-
siz hayvanlara yönelik
düzenlemeler içeren Hayvanları
Koruma Kanunu'nda Değişiklik
Yapılmasına Dair Kanun'un oy-
lamasına 500 milletvekili katıldı.
AA

Meclis, 2. Yasama Yılı’nda 924 saat mesai yaptı



1 Ağustos 2024 Perşembe SAĞLIK 11

Sinsi hastalık hepatitin bulaşma 
Hepatit görülme sıklığının

her yıl arttığına dikkat çeken
Gastroenteroloji Uzmanı Dr.
Mustafa Özel, hastaların ekse-
riyetle hepatit virüsü taşıdığını
bilmediğini belirtti.   

Gastroenteroloji Uzmanı Dr.
Mustafa Özel, açıklamalarda
bulundu. 

Hepatitin basitçe karaciğer
iltihaplanması olduğunu dile
getiren Uzm. Dr. Özel; ağır alkol
kullanımı, bazı ilaçlar, bazı tok-
sinler ve virüsler gibi birçok se-
bebi bulunduğunun altını çizdi. 

Dünya Sağlık Örgütü'nün
2024 yılı raporlarına göre hepa-
titin görülme sıklığının arttığını
vurgulayan Uzm. Dr. Özel,

"2019 yılında 1 milyon 100 bin
olan hepatite bağlı ölüm sayısı
2022 yılında 1 milyon 300 bin
olarak raporlanmaktadır. 

Bu da bulaşıcı hastalıklara
bağlı ikinci sıklıkta ölüm nedeni
olarak yansımaktadır. 

Ülkemizde her 3 kişiden biri
hepatit virüsü ile karşılaşmakta-
dır. Ya bağışıklık kazanmıştır ya
kronikleşmiştir ya da karşılaştı-
ğının farkında değildir" dedi. 

Türkiye'de Hepatit B sıklı-
ğının yüzde 3 ile 4, Hepatit C
sıklığının ise yüzde 0,5 ile 1 ci-
varında olduğunun bilgisini
veren Özel, "Sayı olarak Hepa-
tit B 250 bin, Hepatit C de 50
bin civarına denk gelmektedir.

Bu minvalde baktığımızda he-
patit virüsleri, Hepatit B ve C,
özellikle bulaş açısından ciddi
önem arz etmektedir. 

Hastaların çoğu Hepatit B
veya C virüsü taşıdığını bilme-
mektedir. 

Türkiye'de yapılan bir çalış-
mada vatandaşların yüzde
12'sinin Hepatit B veya C vi-
rüsü taşıdığının farkında oldu-
ğunu göstermektedir" şeklinde
konuştu. 

"kirli yiyecek ve 
sudan Bulaşır" 

Hepatit A ve E virüslerinin
daha çok fekal oral denilen bu-
laşma yöntemi ile kirli yiyecek
ve sudan bulaştığı söyleyen
Özel, "Hepatit B, C, D ise daha
çok vücut sıvılarının temasıyla
oluşur. 

Yani bir hastaya kan trans-
füzyonu yapılabilir, öyle bulaşa-
bilir. 

İyi sterilize edilmemiş ameli-
yat aletleriyle bulaşabilir veya
iyi sterilize edilmemiş, iyi temiz-
lenmemiş ve hijyenik olmayan
diş hekimi müdahalesinde
bulaş gerçekleşebilir. 

Ayrıca manikür, pedikür or-
tamlarında ve kuaförlerde ger-
çekleşebilir.

Günümüzde gençler ara-
sında biraz daha popüler olan
piercing, dövme; hijyenik ve

steril ortamda tek kullanımlık
aletler ile yapılmazsa bulaş ger-
çekleşebilir" diye konuştu. 

"el yıkamaya özen 
gösterin" 

Hepatitin genelde belirti
göstermediğini dile getiren
Özel, çoğu insanın belirtisiz bir
şekilde hastalığı kapabilece-
ğine dikkat çekti.

Ancak akut dönemde; ateş,
karın ağrısı, bulantı, kusma,
eklem ağrısı, sarılık, açık renkte
dışkılama gibi tüm vücudu etki-
leyen semptomlarla belirti gös-
terebileceğini vurgulayan Özel,
"Hastalığı önlemek için yemek-
lerden önce ve sonra el yıka-
maya, tuvaletten önce ve sonra
el yıkamaya dikkat etmeliyiz.
Yiyeceklerin iyice piştiğinden
emin olarak tüketmeliyiz. 

Cinsel yolla Hepatit B ve C
virüslerinin bulaşmasını önle-
mek için kondom kullanmak
gerekir. 

Tıraş makinesi, diş fırçası,
jilet, manikür, pedikür, tırnak
makası gibi malzemelerin ortak
kullanılmamasına özen gösteril-
melidir. 

Dövme, akupunktur, pier-
cing malzemeleri tek kullanım-
lık ve steril olmalıdır. 

Son olarak da tabi ki Sağlık
Bakanlığımızın onayladığı mer-
kezlerden hizmet almak gere-

kir" ifadelerini kullandı. 
"Hepatit tedavi 

edileBilir" 
Hastalığın tedavisinde aşı-

lama başta olmak üzere güçlü
tedaviler uygulandığını ifade
eden Uzm. Dr. Özel, sözlerine
şu şekilde devam etti: 

"Aşılama özellikle Hepatit
B ve A için çok idealdir. Yeni
doğan her bebek Hepatit B aşı-
sıyla 1998 yılından beri aşılan-
maktadır. Koruyuculuğu yüzde
99'lara çıkmaktadır. 

Hepatit A için ise bu rutin
kullanım 2012 yılında devreye
girmiştir. Onun da koruculuğu
yüksektir. 

Ayrıca Hepatit B ve C için
elimizde güçlü tedaviler bulun-
maktadır. 

Özellikle Hepatit C için 2-3
ayda ağızdan alınacak bir veya

birkaç tablet gibi güçlü tedavi-
lerimiz mevcuttur. Çok yüksek
oranda tedavi türü sağlanmak-
tadır.

Hepatit B için ise günlük bir
tane alınan, yan etkisi sınırlı
olan ilaçlar bulunmaktadır.
Bunları da tansiyon ilacı gibi
günde bir tane almak gerekebi-
lir. 

Hepatit A içinse belirgin bir
tedavi yoktur. Genelde çocuk-
luk çağında hafif, erişkinlikte
biraz daha ağır olsa da kendi
kendini sınırlar. Dünya Sağlık
Örgütü'nün 2024 Hepatit Günü
teması 'Harekete Geçme Za-
manı' olarak belirlenmiştir. Biz-
ler de artık harekete geçmeli,
hepatit virüsünün yayılımını
azaltmalı, önlemlerimizi almalı
ve geleceğe daha güvenli bak-
malıyız." iHa

sıklığı gün geçtikçe artıyorsıklığı gün geçtikçe artıyor

dermatoloji Uzmanı Dr.
Süleyman Bağlam, yaz ayla-
rında güneş ışınlarına maruz
kalan vatandaşların, ciltlerini
korumak için 3 saatte bir güneş
kreminin vücuda sürülmesi ge-
rektiği yönünde uyardı.   

Ülke genelinde mevsim
normallerinin üzerinde seyre-
den hava sıcaklarından buna-
lan vatandaşlar, ciltlerini
koruyabilmek için güneş krem-
lerine rağbet gösteriyor. 

Uzmanlar, merdiven altı kul-
lanılan güneş kremlerinin eg-
zama, alerji ve daha kötü
durumlara neden olabileceğine
dikkat çekiyor. 

Dermatoloji Uzmanı Dr. Sü-
leyman Bağlam, güneş ışınla-

rına direkt maruz kalındığı tak-
dirde cilt kanserine kadar has-
talığın ilerleyebildiğini söyledi. 

Bağlam, “Güneş ışınlarının
en dik ve yoğun geldiği dö-
nemdeyiz.

Güneş ışınları yaşamımız
için çok gerekli, sağlıklı olsa da
cildimize büyük zararları var. Bu
zararları 4 gruba ayırabiliriz. Bi-
rincisi cildimizi yaşlandırıyor.
İkincisi cildimizde leke oluşu-
muna neden oluyor. 

Üçüncüsü ve en önemlisi
cilt kanserlerine neden oluyor.
Hastanelerde, polikliniklerde
artık yaşlı hastaların çok sık cilt
kanseriyle geldiğini görüyoruz.
Dördüncü olarak da güneş cil-
dimizde yanıklara ve bundan

dolayı ekstra tedavi almamıza,
masraflara neden olabilir. 

Güneşin bu gibi zararların-
dan korunmak için muhakkak
güneş kremi kullanmamız
lazım” dedi. 

Güneş kremi kullandıktan
yarım saat sonra dışarı çıkıl-
ması gerektiğinin altını çizen Dr.
Bağlam, “Güneş kremleri te-
melde ikiye ayrılır. Ya fiziksel
güneş kremleri ya da kimyasal
güneş kremleri.

Fiziksel güneş kremleri ge-
nelde Titanium ya da Çinkoksit
içerir. 

Bunlar özellikle hassas cilt-
lerde, çocuklarda, gebe ve em-
zirenlerde uygundur.

Kimyasal güneş kremleri bu

tarz bir endikasyonu olmayan
hastalara da uygulanabilir.
Güneş kremi kullanırken iki par-
mak kuralı dediğimiz bir durum
vardır.

Yüzümüze güneş kremi sü-
rürken bir parmak boyunca sü-
rülmesi lazım. Ve yüzün bir
tarafına bir parmak, diğer tara-
fına bir parmak olacak şekilde
tüm yüze güneş kremini uygu-
lamak lazım. Güneş kremini
sadece yüze değil kulak,
boyun bölgesine de uygula-
mak lazım.

Güneş kremini yarım saat
evvel kullanıp o şekilde dışarı
çıkmak lazım. 

Çünkü bunların etkisi orta-
lama 15-20 dakika hatta yarım
saat sonra başlar.

Dolayısıyla güneş kremini
saydığımız bölgelere muhak-
kak kullanmak lazım” ifadele-
rini kullandı. 

Vatandaşların bakanlık ta-
rafından onaylanan güneş
kremlerini tercih etmesi gerek-
tiğini söyleyen Bağlam, “Kim-
yasal güneş kremleri dedik.
Özellikle içeriği kimyasal olan-
larda endokrin sistemini bozan
kanserojen güneş kremleri de

olabilir. Bu yüzden güneş kre-
minin muhakkak Sağlık Ba-
kanlığı tarafından onaylı olması
gerekir. 

Dolayısıyla merdiven altı
ürünleri kullanmak çok tehlikeli.
Hem onların koruyuculuğu da
test edilmemiş olduğundan do-
layı, istediğimiz korumayı yaka-
lamayabiliriz, hem de güneş
kremine bağlı egzama, alerji ve
daha kötü durumlara neden
olabilir” diye konuştu. 

Son olarak gün içerisinde
3 saatte bir güneş kreminin kul-
lanılması gerektiği yönünde va-

tandaşları uyaran Bağlam,
“Gün içerisinde güneş kremleri
yaklaşık 2-3 saat içerisinde et-
kisini kaybeder. 

Bu yüzden 3 saat içerisinde
bir güneş kremini muhakkak
yenilemek lazım. Güneş kre-
mini sürdüm, bana bir şey
olmaz deyip dışarı çıkıp saat-
lerce dolaşırsak, güneş kre-
mine bağlı, daha doğrusu bunu
yanlış kullandığımız için yanık-
lar görebiliriz. Bu yüzden 3
saate bir kullanmamız, tekrar
etmemiz gerekir” ifadelerine yer
verdi. iHa 

Güneşe maruz kalanlar dikkat: 3 saatte
bir krem yenilenmeli

Güneşe maruz kalanlar dikkat: 3 saatte
bir krem yenilenmeli

Sıcaklıklar artınca çocuklarda yaz ishalleri görülmeye başladı
Çocuk Hastalıkları ve

Çocuk Hematolojisi Uzmanı
Doktor Hakan Erkman, yaz sı-
caklarının çocuk ishal vakalarını
arttırdığını söyledi.    

Çocuk Hastalıkları ve
Çocuk Hematolojisi Uzmanı
Doktor Hakan Erkman,  İhlas
Haber Ajansı'na konuştu. Dok-
tor Erkman, “Yaz ishalleri özel-
likle havaların ısınmasıyla

çocukluk yaş grubunda sık
rastladığımız gerekli önlemler
alınmadığı zaman ciddi sorun-
lar oluşturan bir hastalıktır.

Çok fazla sıvı kaybına yol
açtığı için çocuklar ciddi sıkıntı-
lar yaşamaktadır. Anne babaları
bir konuda uyarmak isterim; bir
kere ishal olması çocuğun has-
talandığına işaret sayılmaz.
Dikkat etmeliler; eğer çocuğun

dışkısı 24 saat içerisinde 3 veya
4 defa sıvı olursa biz buna ishal
diyoruz. Fakat anne sütü alınan
dönemde de bebeklerin sıvı
dışkı yaptığını akılda tutmak
gerekir. Anne sütünün içeriği,
büyük oranda sindirildiği için
bebeğin kakası, sıvı olur. Aynı
zamanda bu bebekler sık sık
kaka yaparlar. Bunlar normal”
dedi. Yazın görülen ishallerin en
önemli nedeninin mikroplar ol-
duğunu vurgulayan Dr. Erkman,
“Ayrıca mikrobik ishallerin yanı
sıra aşırı şekerli gıda tüketme,
aşırı yemek yemek, antibiyotik
gibi çeşitli ilaçların yan etkileri
ve aşırı ve ani ısı değişimleri
yaz ishallerine yol açar” dedi.  

“Hijyen Çok önemli” 
Mikroplardan korunma

yöntemleri arasında en önemli-
sinin hijyen olduğuna vurgu
yapan Erkman, “Mikrobik ola-
rak, virüsler ve parazitler bu yaz

ishallerine yol açıyor. Bu mik-
roplar, yazın daha çabuk üreyip
yayılabiliyorlar. Mikrobik hasta-
lıklardan korunmak için sık sık
el yıkamak gerekiyor. Aynı za-
manda yiyecek ve içecekler-
deki hijyen de çok önemli.
Temiz olmayan su içmek, bu
suyla yıkanmış sebze ve meyve
yemek, sıcak ortamlarda bekle-
tilen gıdaları tüketmek zararlı
bakterileri vücudumuza almak
demektir.

Yazın besin zehirlenmele-
rinde de artış ortaya çıkıyor.
Besin zehirlemeleri ishalden
farklı olarak besin üzerindeki
bakterilerin toksin dediğimiz
zehirlerin bağırsaklarda birik-
mesiyle ishal tablosuna yol açı-
yor.

Diğer belirtiler olarak ise
kusma, karın ağrısı, halsizlik ve
güçsüzlük ortaya çıkıyor” diye
konuştu. 

“Besinlere dikkat” 
Besinleri tüketirken de dik-

kat edilmesi gerekenleri anla-
tan Çocuk Hastalıkları ve
Çocuk Hematolojisi Uzmanı
Doktor Hakan Erkman, “Yu-
murta ve kümes hayvanlarının
etleri yazın riskli oluyor.

Pastorize edilmemiş süt
ve süt ürünleri, pirinç pilavı
uzun süre beklerse, makarna
uzun süre beklerse, iyi yıkan-
mamış sebze ve meyveler tü-
ketilirse, iyi pişmemiş deniz
ürünleri de besin zehirlenmesi
ve ishale yol açabilir. 

Yaz ishallerinin belirtileri
ise, iştahsızlık, kusma, karın
ağrısı, günde 3-4 kez sulu
dışkı olursa ince bağırsak kö-
kenli, 10 ve sütü olursa kalın
bağırsak kökenli ishalleri belir-
tiyor.

Su kaybı fazla olursa bu
tehlikelidir” dedi. 

“ilk 6 ay anne sütü 
önemli”

Bebeklerde ilk 6 ay anne
sütünün önemine vurgu yapan
Doktor Erkman, “Çocuklarda
susuzluk hissi, ağız ve dudakta
kuruluk su kaybı olarak kendini
gösterebiliyor. 

Nabızda hızlanma, göz kü-
relerinde çökme bir diğer belir-
tiler olarak kendini
gösterebiliyor.

İdrar miktarı azalabiliyor.
Hasta olanlarda ise beslenme
şekli olarak bol sıvı tüketimi,
yağsız makarna, yağsız köfte,
ayran tüketimi, pirinç pilavı,
haşlanmış patates, yoğurt ter-
cih edilmeli. 

Anne sütü alan hasta be-
beklerde ise anne sütüne
devam edilmeli, bebeklerin
doğum sonrası ilk 6 ay sadece
anne sütü alması çok önemli”
diye konuştu. iHa 
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manİsa Büyükşehir Belediyes-
por Basketbol takımının satıldığına
yönelik iddialara cevap veren Ma-
nisa Büyükşehir Belediye Başkanı
Ferdi Zeyrek, net bir açıklama yap-
madı. 

Manisa Büyükşehir Belediye
Başkanı Ferdi Zeyrek, Manisa’ya
dair yeni dönem yol haritası ve hiz-
met politikasını açıkladı. Başkan
Zeyrek, toplantının ardından basın
mensuplarının sorularını yanıtladı.

Manisa’da son dönemde sıkça
konuşulan konular arasında yer
alan Manisa Büyükşehir Belediyes-
por Basketbol takımının satıldığına
yönelik iddialarla ilgili sorulan soru
üzerine konuşan Başkan Zeyrek,
kulübün satıldığına ya da satılmadı-

ğına dair net bir cevap vermedi.  
İşte Zeyrek’in konuya ilişkin

açıklaması: 
“Manisa Büyükşehir Belediyesi

geçtiğimiz dönem basketbol kulü-
büne tam 210 milyon TL harcamış.
Basketbol, futbol gibi altyapıdan
oyuncu yetiştirip para kazanılabile-
cek bir organizasyon değil. Bizim
de bu dönemde enflasyonla birlikte
250-260 milyon TL gibi bir para
harcamamız gerekiyor. Bu aslında
bütçemizde olan bir para değil. Biz-
den önceki başkan müteahhitlere
10 liralık ihaleyi 12 liraya vererek 2
lirayı basketbola harcamayı başarı
gibi sayan bir başkandı.

Kendi damatlarına refah ve
güzel hayatlar yaşatabilmek için

Manisa Büyükşehir Belediyesi’nin
210 milyon TL’sini harcamıştır. Ben
şehrimde 147 tane köyde su yok-
ken, 400’e yakın köyde internet ve
telefon çekmezken, altyapıları yap-
mak yerine bu parayı basketbola
harcamayı kendime yakıştıramıyo-
rum. Benim yönetim anlayışımda
böyle bir şey olmayacak.

Manisa basketbol takımı tabi ki
devam edecek. Etmelidir. Şehrin
simgesidir. Bununla ilgili sponsorluk
anlaşmaları yaptık. Bu anlaşmalar
çerçevesinde Manisa Basketbol ta-
kımı devam edecek. Hem de çok
iddialı bir şekilde. Ama bunun pa-
rası Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi’nden değil, sponsorların
cebinden çıkacak.”

Manisa BBSK basketbol takımı satıldı mı? 
Ferdi Zeyrek topu parkenin dışına attı!

TokYo 2020 Olimpiyatları'nda
Türkiye'nin en çok madalya kazan-
dığı branş olan karatenin Paris 2024
Olimpiyat Oyunları'nda yer almama-
sını değerlendiren olimpiyat ikincisi
milli sporcu Eray Şamdan, karatenin
yerinin olimpiyatlar olduğunu ve ge-
lecek olimpiyatlara karatenin yeni-
den dahil edilmesi durumunda
önemli başarılar elde edeceklerini
söyledi. Manisa'da düzenlenen
Murat Eşsiz Olimpik Karate Yaz
Kampı, Muradiye Spor Salonu'nda
karatenin önemli isimlerinin ve farklı
illerden gelen 100'den fazla sporcu-
nun katılımıyla devam ediyor. Ma-
nisa İl Gençlik Spor Müdürlüğü ve
Karate İl Temsilciliği tarafından dü-
zenlenen kampa olimpiyat ikincisi
Eray Şamdan ile karate hakemleri
Uğur Kobaş ve Rıza Erdoğan da ka-
tılarak, genç sporculara tecrübelerini
aktarıyor. Karate Antrenörü Ali Eşsiz,
kampın çok verimli geçtiğini belirte-
rek, hafta sonu da Murat Eşsiz adına
bir turnuva düzenleyeceklerini söy-
ledi.  Kamp için Manisa'ya gelen
olimpiyat hakemi Uğur Kobaş, "Zan-
nediyorum 3-4 yıldır Murat Eşsiz ho-
camız adına bu tarz turnuvalar
yapılıyor. Bu sene de sporcularımızın

verimlerini daha çok artırmak ve
katkı sağlamak için, Manisa Gençlik
Spor İl Müdürlüğü'nün desteği ve
Karate İl Temsilciliği organizasyo-
nunda diğer illerden de gelen spor-
cuların katılımıyla yaz eğitim kampı
düzenlendi. Bizi de sağ olsunlar
olimpiyat ikincimiz Eray Şamdan ile
birlikte davet ettiler. Rıza Erdoğan
hocamız da burada. Ben de olimpi-
yatlarda görev alan hakem olarak
buradayım. Sporculara tecrübeleri-
mizi aktarıyoruz. Çok verimli bir
kamp oluyor. Burada olmaktan çok
mutluyum. Çocuklarımızın gözlerin-
deki o ışıltı, o öğrenme isteği gele-

cek için umut veriyor. İl müdürlü-
ğüne, Karate İl Temsilciliği ve destek
olan kulüplere de teşekkür ediyo-
rum" diye konuştu. 

"KARATENİN OLİMPİYATLARDA
OLMAMASI DÜNYA SPORU İÇİN

BİR KAYIP" 
İlk kez yer aldıkları Tokyo Olim-

piyatları'nda 4 madalya ile Türki-
ye'nin en fazla madalya kazandığı
spor branşının karate olduğuna dik-
kat çeken Kobaş, "Tokyo Olimpiyat-
ları'nda karate ilk defa yer aldı.
Sonraki oyunlarda karatenin yer ala-
bilmesi için ev sahibi ülkenin kara-
teyi yeniden seçmesi gerekiyordu.

Onlara göre doğru, dünya sporuna
göre yanlış olan bir karar verdiler.
Fransa madalya alabilecekleri 3
branşı seçti; sokak basketbolu,
break dansı gibi ama karateyi seç-
mediler. Biz şahsen üzgünüz. Tokyo
Olimpiyatları'nda ilk defa yer aldık.
Zannediyorum artık önümüzdeki 2-3
olimpiyat daha var, onlarda da yer
alamayacağız ama sonucunda mü-
cadelemiz devam ediyor. Bana göre
karate kitlesel bir spor. Birçok ülke
tarafından benimsenen, kitle olarak
yapılan bir spor. Paris Olimpiyatla-
rı'nda yer almaması bence sadece
ülkelerin sporu için değil, dünya
sporu için de bir kayıp. Tokyo Olim-
piyatları'nda rekor kırmıştık 13 ma-
dalya alarak, bunun 4 tanesi
karateydi. En çok madalyayı kara-
tede toplamıştık. Bu anlamda bizim
için çok büyük bir gurur ve reklam
olmuştu. Bunun olumlu yansımaları
burada görebiliyoruz. Burada 2-3
günlük bir kampta bile 100'den fazla
sporcu var. Bu her bölgemizde
böyle. Bunun yansımalarını çok
olumlu anlamda gördük. Uluslar-
arası mücadelelerde çok güzel ba-
şarılar elde ederek devam ediyoruz"
dedi.  İha

Milli karateciler Manisa’da kampa girdi

Manisa FK, Bodrum ile hazırlandıManisa FK, Bodrum ile hazırlandı
Yenİ sezon çalışmalarını Bolu kampında sür-

düren Manisa Futbol Kulübü, hazırlık maçında
Trendyol Süper Lig ekibi S. Bodrum FK ile

karşılaştı.
Manisa Futbol Kulübü, yeni sezon ça-

lışmalarını Bolu kampında tüm hızıyla
sürdürüyor. Siyah-beyazlılar, Bolu’daki
ikinci hazırlık maçında Trendyol Süper

Lig ekibi Sipay Bodrum Futbol Kulübü ile
karşılaştı. Teknik Direktör Çağdaş Çavuş yö-
netimindeki Manisa ekibi mücadeleye; Eren
Karataş, Oktay Gürdal, Birkan Yılmaz,
Ensar Akgün, Ada İbik, Mamadou Cis-

sokho, Kadir Kaan Yurdakul, Kerem Arık,
Kerim Frei, Efe Taylan Altunkara ve

Muhammed Enes Kiprit ilk 11 ile
başladı.

Futbolcular Orhan Kurşun,
Sarp Bodur, Yusuf Talum, Bartu
Göçmen, Yunus Emre Dursun,

Osman Kahraman, Arda Çolak
ve Kwasi Wriedt da karşılaş-

mada görev aldı. Mücadele
Manisa Futbol Kulübü ra-
kibine 3-1 mağlup oldu.
Manisa’nın golünü Efe
Taylan Altunkara kay-

detti.

Yunusemre Belediyespor'un gü-
reşçisi Ramazan Özman, Ordu'da yapı-
lan Baki Yürüker U13 Grekoromen
Güreş Türkiye Şampiyonası'nda bronz
madalya kazanarak Manisa'nın gururu
oldu.   

Yunusemre Belediyespor'un altyapı
güreşçilerinden Ramazan Özman, Or-
du'da düzenlenen Baki Yürüker U13
Grekoromen Güreş Türkiye Şampiyona-
sı'nda üçüncü olarak Manisa'ya bronz
madalya kazandırdı. 34 kiloda mücadele
eden Ramazan, gösterdiği performansla
adını kürsüye yazdırarak büyük bir ba-
şarıya daha imza attı. Ramazan Özman
daha önce 14 - 16 Temmuz 2023'te
Şanlıurfa'da yapılan Seyit Hışırlı U11
Grekoromen Güreş Türkiye Şampiyona-
sı'nda 30 kiloda ikinci, 26 - 30 Nisan
2024'te Edirne'de düzenlenen Okul
Sporları 11-12 Yaş Grekoromen Güreş
Türkiye Birinciliği'nde 38 kiloda üçüncü
olmuştu. Kendisine destek olan herkese
teşekkür eden başarılı güreşçi, gele-
cekte milli takıma seçilip uluslararası
müsabakalarda ülkemizi en iyi şekilde
temsil etmeyi hedeflediğini söyledi.  İha

Yunusemreli Güreşçi Özman 
bronz madalya ile döndü   

Şehzadeler Belediyesi Gençlik ve
Spor Kulübü Derneği Başkanı Gökay
Budak, Şehzadeler Belediyesinin Yaz
Spor Okulları kapsamında açtığı yüzme
kursuna katılan öğrencilerle bir araya
geldi. Necmi Temizel Spor Kompleksi
Yüzme Havuzu'nda gerçekleşen buluş-
mada Başkan Budak, kursa katılan 102
öğrenciye forma, şapka ve çanta hediye
etti.  Yaz Spor Okulları'nın diğer branşla-
rında da benzer etkinlikler ve buluşmala-
rın devam edeceği belirtilirken, genç
sporcuların yetiştirilmesi ve desteklen-
mesi için çalışmaların süreceği vurgu-
landı.  İha

Şehzadeler’de genç 
yüzücülere destek 
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